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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 27. 03. 2025 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej rady č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 24. zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave. Vítam poslancov mestského zastupiteľstva, pani hlavnú 

kontrolórku, pána náčelníka mestskej polície, riaditeľov príspevkových organizácií, konateľov 

obchodných spoločností, vedúcich odborov mestského úradu a všetkých prítomných.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas pozvaní. 

Z celkového počtu poslancov 13 poslancov je prítomných 9, teda MZ je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Svoju neúčasť ospravedlnili pani poslankyňa Takáč Senglerová, pán poslanec 

Pollák. Za overovateľov zápisnice menujem pánov poslancov - pána poslanca Bolačeka a pána 

poslanca Kelecsényiho.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania a oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovné 

prepisy zo slávnostného zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 06. 02. 2025 

a zo zasadnutia zo dňa 13. 02. 2025 bol vyhotovené a overovateľmi podpísané. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke to je  najprv sa hlasuje o bodoch návrhu programu zverejneného na úradnej tabuli 

a webovom sídle mesta v súlade s novelou zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol zverejnený a ktorý 

vám bol zaslaný. Nech sa páči hlasujte. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Páni poslanci má niekto návrh na zmenu programu rokovania? Nemá nikto. Tak pokračujeme.  

 

 

Vážení občania. V súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva v Rožňave občania 

mesta a ďalšie osoby majú právo vyjadriť svoj názor v bode 1 v rozprave k prerokovanému 

materiálu. Predsedajúci im udelí slovo po tom, čo v diskusii vystúpili všetci prihlásení poslanci. 

K danému bodu je možné v rozprave vystúpiť aj viac krát a vystúpenie môže trvať najdlhšie 5 

minút. V odôvodnených prípadoch môže predsedajúci tento časový limit predĺžiť, ak sa na tom 

uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  

V 2-hom bode Otázky a podnety občanom, občanov ak chcú vystúpiť k problematike, ktorá nie 

je predmetom rokovania, časový rozsah nesmie presiahnuť dĺžku 5 minút. V odôvodnených 

prípadoch môže byť tento časový limit predsedajúcim predĺžený, ak sa na tom uznesie 

nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. Do programu rokovania sa zaraďuje hneď po 
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otvorení zasadnutia MZ a trvá najdlhšie 30 minút. Na návrh poslanca môže byť tento limit 

predĺžený ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Občania mesta maďarskej a inej národnosti majú právo hovoriť na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva svojim materinským jazykom. Mestský úrad zabezpečí preklad vystúpenia do 

slovenského jazyka priamo na zasadnutí MZ v súlade so zákonom NR SR č. 184/1999 Z. z. o 

používaní jazykov národnostných menšín v znení zmien a doplnkov.  

 

Vážení poslanci v súlade s § 9 ods. 2 rokovacieho poriadku „poslanec sa považuje za 

prítomného na rokovaní vtedy, keď je prítomný v rokovacej miestnosti a zároveň má vloženú 

čipovú identifikačnú kartu v elektronickom hlasovacom zariadení.“ Žiadam Vás, aby ste pred 

opustením rokovacej miestnosti počas rokovania čipovú identifikačnú kartu vybrali z 

hlasovacieho zariadenia.  

V prípade pochybností dodržiavania rokovacieho poriadku prosím poslancov o promptné 

riešenie. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom MZ v Rožňave začíname bodom  č. 2, ktorým sú Otázky a 

podnety občanov 

Prosím občanov, aby vystúpilo po jednom a aby sa predstavili. Nemáme tu žiadnych občqanov, 

čo nás stále teší.  

 

A zároveň môžeme prejsť k bodu č. 3, kde nasledujú Interpelácie poslancov 

Nech sa páči páni poslanci otváram tento bod. Otváram diskusiu. Pán poslanec Bolaček nech 

sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Dobré ráno všetkým. Chcel by som sa opýtať na 2 body. Na 2 témy. Prvá otázka, najprv 

všeobecne, či na stránke mesta je zverejnené, že sa začína pracovať na pumptrackovej dráhe, 

čo nás veľmi teší. Sú tam aj nejaké obmedzenia, čo sa týka dopravného ihriska. Čo je 

samozrejme pochopiteľné. Chcel by som sa v tomto len opýtať, či máme nejaký presný termín, 

predbežný termín, kedy by mala byť táto pumptracková dráha dokončená. A poprosiť taktiež 

predstaviteľov mesta, keďže ideme do sezóny, keď sa deti budú už môcť bicyklovať alebo už 

sa začali bicyklovať na tom dopravnom ihrisku, aby to obmedzenie bolo čo najkratšie. 

Ďakujem.  

Druhý bod. Ten už som prediskutoval aj s pánom náčelníkom MsP. To sú sťažnosti rodičov, 

občanov ako aj pani riaditeľky na materskej škole, z materskej školy na ulici Štítnickej 

ohľadom fajčenia zamestnancov katastra, vedľajšej budovy, ktorí fajčia, ktorí porušujú VZN-

ko a fajčia maximálne vo vzdialenosti 5 metrov od vchodu do škôlky. Vidím to aj ja každé, 

každé ráno, keď tam nosím svoje deti. Títo zamestnanci boli vyzvaní pani riaditeľkou, aby 

neporušovali VZN. K náprave nedošlo. Takže tu som chcel ešte verejne poprosiť aj takto, aj 

dotyčných občanov, aby prestali fajčiť takto deťom na očiach každý deň. A v prípade, že 

nedôjde k samo náprave, tak aj nejaké represívne opatrenia. Ďakujem. 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak k prvej otázke. V pondelok sa začína pumptracková trať budovať a bude 

trvať 3 týždne. Takže sa ospravedlňujeme rodinám s deťmi, ktoré tam vlastne navštevujú túto 

oblasť, že 3 týždne budú obmedzení. Ale ja si myslím, že potom zas budeme mať nejakú novú 

atrakciu, alebo novú takú športovú dráhu pre deti. Hlavne pre takých 14, 15, 16, 17 ročných 

chlapcov. Tá Štítnická berieme na vedomie tento podnet. Posilníme kontrolu. Pán náčelník asi 
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dal určite súhlas a môžeme aj pošleme výzvu z mesta, aby, aby sme ich upozornili na toto 

fajčenie. Ďakujem pekne. Pán poslanec Kobezda. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Príjemný dobrý deň všetkým. Ja mám len také 2 prosby. Či by sme mohli posilniť taký dozor 

v tom parku, ktorý je ulica Cyrila a Metoda, kde dochádza tak, ako teraz prichádzajú také teplé 

dni a dosť po víkende tam vidno, že je tam proste bordel zo smetných bední a proste rozhádzané 

nejaké veci. Či by sme tam, technické služby, pán riaditeľ či by tam mohol proste nejako 

posilniť, aby to skontrolovali vždy, lebo občas dostávam fotografie od občanov, že je to tam 

akoby rozhádzané, že tam bezdomovci proste spia pod tými stromami. To je jedna vec. A taká 

otázka, ja som sa na to už pýtal, ale tá ulica, ktorá je Lipová, ktorá vedie vlastne odspodu hore 

kopcom smerom na tú ulicu Cyrila a Metoda, tam sú tie vlastne tá nová bytovka, čo to vieme 

nejako obmedziť tú rýchlosť, ktorá tam je. Pretože deti z toho bloku vychádzajú na tú ulicu 

a častokrát tie autá, ktoré prichádzajú ako, keby zospodu, alebo zvrchu tak idú väčšiu 

rýchlosťou a rodičia sa boja proste tie deti púšťať. Tak či vieme v tomto niečo vôbec my urobiť. 

To je taká moja druhá otázka. Ďakujem veľmi pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre takže máme tu pána riaditeľa technických služieb. Si myslím, že berie na vedomie, že 

v ten každý pondelok, keď je to cez víkend, ako bolo povedané, že tam nechajú bordel, aby 

medzi prvými prioritami bol ten park vyčistiť pre návštevníkov cez týždeň, aby mali čisté. Nech 

sa páči môžete. 

 

p. riaditeľ PaedDr. Mikuláš Gregor, MPH 

Dobrý deň prajem. Ďakujem pekne za podnet. Bohužiaľ v rámci mesta sa nám dejú také 

prečudesné veci. V spolupráci s MsP riešime. Minulý týždeň cez víkend sa nám stalo, že 

zábradlia, ktoré sme asi pred 3 týždňami zabetónovali nám povyvracali. Takže netuším, 

nechcem povedať, že či mládež, proste niekto sa nezmestí asi počas víkendu do kože a robí 

bohužiaľ takúto neplechu. Samozrejme z našej strany ak takéto veci vzniknú, tak sa budeme 

snažiť čím skôr odstrániť. Aj tie pondelky berieme ako skutočnosť, že by sme potom preši tie 

parky. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne. Čo sa týka ulici Lipovej pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Pekný deň prajem všetkým. Čo sa týka Lipovej ulice oslovíme 

dopravný inšpektorát, s ktorým to preberieme aké sú možnosti a ako to vidí dopravný 

inšpektorát cestný správny orgán a potom dáme vedieť aký je výsledok, resp. aké sú možnosti. 

Všetky takéto podnety aj s dopravným inšpektorátom konzultujeme. A ešte k problému 

v parku, veľkom parku aj malé obecné služby v podstate majú najviac práce väčšinou po 

víkendoch, kedy je tento park v najhoršom stave a pravidelne ich tam vysielam, pravidelne tam 

chodia. Takže priebežne sa snažia aj malé obecné služby, ale aj technické služby všetky možné 

nedostatky, ktoré tam vznikajú, odstraňovať. Tu by som aj apeloval na obyvateľov, že 

v prípade, keď vidia tam niekoho kto tam robí ja neviem vyvracia koše a podobné veci, aby 

kontaktovali hneď v tej chvíli číslo MsP 159, lebo vtedy vieme naozaj reálne zakročiť proti tým 

ktorý nám ničia naše mesto. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne pán zástupca. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 
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p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Prajem príjemný deň všetkým. Moja obligatórna otázka pravdepodobne na pána zástupcu 

primátora. Chcel by som sa opýtať na stav Šafárikovej ulice od Kocky po námestie. Stav prác, 

termín ukončenia odhadovaný. Ďakujem pekne za odpoveď. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za otázku. Čakal som ju. Áno. Tak v akom sme stave. Čo sa týka povolenia 

zmeny stavby pred dokončením prišli vyjadrovačky. Všetky tieto vyjadrovačky, boli tam nejaké 

problémy s tými hydrantmi. Tie sa nám podarilo vyrokovať, zapracovať do projektu. Teraz ešte 

čakáme na vyjadrenie, opätovné vyjadrenie od SPP, kde sa nám z Bratislavy majú vyjadriť. 

Mali tam nejaké pripomienky, ktoré bolo potrebné zapracovať do projektu. Čo sa týka rozpočtu 

je pripravený. V týchto dňoch sa kompletizuje VO, takže v priebehu budúceho týždňa je možné 

vyhlásiť VO. To nejaký čas potrvá, nakoľko určite tam budú dotazy. Také máme skúsenosti 

s VO. Čiže termínovo by som povedal, že do mesiaca to VO. Zhruba mesiac, mesiac a pol môže 

trvať tá zmena stavby pred dokončením, čo sa týka, čo sa týka tých legislatívnych požiadaviek, 

ktoré na takýto proces sú vyžadované. Ale ešte medzi tým tu mi nedá nepoďakovať aj 

technickým službám. Teraz, čo boli najväčšie prepady v minulosti sme už provizórne 

zaasfaltovali niektoré ryhy, ktoré sa prepadli, tak teraz to technické služby znovu provizórne 

zaasfalto...zabetónovali, aby tie autá naozaj plynulejšie mohli prechádzať. A tak isto tento 

týždeň sme mali stretnutie so zástupcami všetkých sieťarov, čo sa týka priechodu pre chodcov, 

ktorý je pri výjazde smerom na námestie. Lebo tam ten prechod v podstate nie je súčasťou toho 

projektu. Tam kopali viacerí sieťari a každý mal nejaké metre štvorcové. Tu sme, tu sme sa 

s nimi dohodli, že vlastne mesto dá opraviť toto a každému sa rozpočítajú. Čiže toto by sme 

vedeli urobiť ešte skôr, ako sa začne so samotnou rekonštrukciou, čo samozrejme tiež trošku 

zlepší ten prechod tam pri Námestí baníkov. Čiže toto je teraz aktuálne v takom najkratšom 

čase, že by sa začalo realizovať toto. Celej rekonštrukcie?  

 

p. primátor Michal Domik 

Vyjde to do konca roka. Už som dal sľub, že odstúpim ak to nebude. Takže určite budeme robiť, 

aby to bol september, október. V zime sa nebude robiť. Takže do septembra, októbra by sme to 

chceli mať. Peniaze máme. Takže tak, ako tie najdôležitejšie stále je to, aby sme mali na to 

krytie finančné. Takže toto máme a pracujeme na tom. Takže každý pracuje. Ďakujem aj pánovi 

zástupcovi, aj celému mestskému úradu, aj stavebnému.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Naozaj môžem potvrdiť, že aj pracovníci odboru výstavby, čo sa týka všetkých pripomienok 

obvolávajú všetky dotknuté orgány, ktoré sa museli vyjadrovať atď. Čiže ono každý má nejaké 

lehoty, ale snažíme sa aj tieto inštitúcie bombardovať aby, čo najskôr sme mali všetky 

vyjadrenia, aby sme sa mohli pohnúť ďalej, aby to mohli všetky tie procesy prebehnúť. To 

znamená, že urobíme všetko, preto aby to bolo tento rok. 

 

p. primátor Michal Domik 

Musíme. Ešte tak len na doplnenie. Predošlý projekt bol tak naplánovaný, že nemalo byť 

parkovanie ani na ľavej, ani na pravej strane. Museli sme aj tú projektovú dokumentáciu 

prerobiť, aby aspoň na jednej strane sme zabezpečili. Tí čo tam majú podniky, alebo dajaké 

obchodíky, obchody, aby nemuseli zavrieť potom. Takže mysleli sme aj na nich, takže sme ten 
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projekt dali prerobiť, aby na jednej strane bolo státie. Medzi tým prišiel aj pán poslanec Beke. 

Vítam vás. Dobrý deň. Ďalší nech sa páči. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem za privítanie. Vážený pán primátor, prítomní páni poslanci. Len by som mal jednu 

otázku alebo prosbu. Pred pár dňami som dozvedel, že existuje nejaký projekt ohľadom 

výstavby alebo, alebo úpravy východnej strany námestia. Čo sa týka, ako len tesne vedľa od 

tých stredovekých bazárov a že vraj ten projekt bol aj odsúhlasený s krajským úradom zo 

životného prostredia. Momentálne sú tam, sú tam vysadené, vysadených 6 stromov, ktoré však, 

že vraj nezapadá ako len do toho projektu. Lebo, keď vyrastú tak celkom zaclonia tie bazáriky. 

Že či fakt je taký projekt. Lebo či by sa nedalo potom pokiaľ je to tak, tak tie stromy presadiť 

niekde inde. Zladiť to potom výsadbu s tým projektom, čo, čo existuje. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja, doplní ma pán zástupca. Ja podľa mojich informácií, čo sme áno máme 

kompletnú projektovú dokumentáciu na celé námestie. Ideme postupne. Ako asi viete urobili 

sme východnú, potom sme urobili južnú časť, potom sme urobili na ľavej strane chodník. Teraz 

chceme cestu do centra a pravostranný chodník opraviť. Ďalšia fáza je aj áno pred krámikmi, 

ale aj celý park je naprojektovaný úplne ináč. Ako je to pekné podľa mňa. Čo sa týka týchto 

stromov. Mnohokrát bojujeme aj si myslím, že aj s pamiatkarmi. Ja som povedal, že už nech sa 

rozhodnú, že do ktorého storočia chceme kopírovať naše mesto. Či do 18-teho, či do 19-teho, 

či do 20-teho. Lebo úplne každá fotka má niečo iné. Tak v tom 19-tom storočí áno tam boli tie 

stromy, už v 20-tom tam neboli, potom bol tam pomník, potom nebolo. Hej takže tam v tomto 

hovorím, že určme to storočie, ktoré chceme kopírovať, aby sme neboli za bláznov, že niečo 

bude zo 17-teho, niečo z 18-teho, potom 19-teho. Aby v tom nebol mišung. Takže áno stále 

dakto na tej pozícii vytvára taký dojem, že toto je pekné, toto bolo predtým, ale ja som povedal, 

že už určte, lebo v každom storočí sa menilo tak, ako aj teraz sa mení to mesto. Takže toto je 

veľmi dôležité identifikovať, že do ktorého storočia sa chceme dostať a aký tvar nášho mesta 

budeme v budúcnosti tvarovať. Takže áno v tom 18-tom storočí tam boli tie stromy na tom, na 

tom mieste. Ale určite také podrobnosti povie aj pán zástupca. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ja by som sa skôr, skôr k tej výsadbe vyjadril. Výsadba prebehla pod dozorom Krajského 

pamiatkového úradu v Košiciach pod vedením pána Sobotu. Čiže tie stromy boli vysadené 

práve tak, ako nám krajský pamiatkový úrad vtedy odobril. Čiže je možné, že preveríme to či 

je to v súlade a či to tak bude dobre. Ale zase, keď robíme niečo pod, pod dozorom inštitúcie, 

ktorá nám vydáva, alebo ktorá nám aj hovorí, že akým spôsobom má niečo vyzerať tak 

predpokladám, že by to mali vedieť všetci tam, že ako to má vyzerať. Takže preveríme si to. 

A ja si myslím, že je možné, že vôbec tie stromy tam nevadia, čo sa týka samotnej 

rekonštrukcie. Preveríme.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Medzi tým prišiel aj pán poslanec Zoltán Breuer. Vítam pán poslanec. Mali 

meniny. Dobre. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu.  

 

Pristúpime k bodu č. 4 Plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Pre..Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie správu o plnení uznesení MZ v Rožňave. 

Prosím hlasujte.  

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  
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Prejdeme k bodu rokovania č. 5 Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o určení 

spádových materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava – návrh na doplnenie 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Dobrý deň. Komisia vzdelávania a mládeže odporučí tento aj ten nasledujúci materiál schváliť. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Tak, ako je predložený. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na doplnenie Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Rožňava o určení spádových materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Rožňava a uznáša sa na doplnení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Rožňava o 

určení spádových materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava v čl. 2 ods. 7. 

Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 6 Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o školských 

obvodoch v meste Rožňava a o spoločných školských obvodoch základných škôl v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava – návrh na doplnenie 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na doplnenie Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Rožňava o školských obvodoch v meste Rožňava a o spoločných školských 

obvodoch základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava a uznáša sa na 

doplnení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Rožňava o školských obvodoch v meste 

Rožňava a o spoločných školských obvodoch základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Rožňava v Prílohe č. 1 ods. 3 podľa predloženého návrhu. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 7 Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o ustanovení 

úsekov miestnych ciest na dočasné parkovanie motorových vozidiel – návrh na zmeny 

a doplnenie 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Budem mať pozmeňujúci návrh k tomuto bodu. To sa chcem aj 

os...poďakovať občanovi ktorý nás upozornil na nejednoznačnosť tohto textu, ktorý bol 

navrhnutý a po sedení s pánom zástupcom, s pánom náčelníkom MsP sme naformulovali 

vlastne nové znenie a oddelili to do dvoch samostatných paragrafov tak, aby to bolo každému 

jednoznačné. Takže prečítam nové znenie čl. 14 odst. 2 a 3. Čiže čl. 14 odst. 2 bude znieť: Od 

úhrady za dočasné parkovanie motorových vozidiel na platených parkovacích miestach v 

zónach A a B s voľným vjazdom sú oslobodené aj vozidlá s parkovacím preukazom 

prepravujúce fyzické osoby s ťažkým zdravotným postihnutím, ak sú splnené podmienky 
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použitia parkovacieho preukazu podľa osobitného predpisu. A odst. 3 bude znieť: Od úhrady 

za dočasné parkovanie motorových vozidiel na platených parkovacích miestach v zóne D s 

voľným vjazdom sú oslobodené aj vozidlá s parkovacím preukazom prepravujúce fyzické 

osoby s ťažkým zdravotným postihnutím, ak sú splnené podmienky použitia parkovacieho 

preukazu podľa osobitného predpisu a stoja na mieste vyhradenom pre vozidlá prepravujúce 

osoby s ťažkým zdravotným postihnutím a vozidlá, ktorým bolo pridelené vyhradené 

parkovacie miesto. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Ešte niekto pozmeňujúci návrh? Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Ja nechcem dať žiadny pozmeňujúci návrh. Ja sa chcem len spýtať pána 

náčelníka, že vlastne to vyhradené parkovanie sa pustilo 17 novembra, že či bol veľký nápor na 

MsP, že musela riešiť alebo proste ľudia to veľmi plynulo rešpektovali. 

 

p. primátor Michal Domik 

17. marca. Nech sa páči pán náčelník. 

 

náčelník MsP Ing. Róbert Hanuštiak  

Príjemný deň prajem všetkým. V tejto súvislosti my sme si vopred prijali opatrenia a v prvom 

týždni sme riešili 4 priestupky a potom v priemere zhruba 1 priestupok za týždeň. Takže ľudia 

sú veľmi zodpovední. Predchádzala tomu dostatočná edukácia. Nie je to nejaký nápor. 

Samozrejme sme posilnili hliadkovú činnosť kvôli tomuto.  

 

p. primátor Michal Domik 

Takže sa nepotvrdí to, čo písali na facebooku, že každý deň, keď zarobíme 20 euro krát 100 je 

2 000 euro a za jedno parkovacie miesto zarobíme 3 000 ročne. Som myslel, že ľudia sú tu dosť 

inteligentní v našom meste. Že keď raz dostanú pokutu, tak najbližšie sa tam už nepostavia. Tak 

aj ja chcem z tohto miesta poďakovať všetkým občanom. ja osobne som mal skúsenosť. Neriešil 

som to cez MsP, ale napísal som jeden pekný odkaz, že ďakujem pekne toto miesto som si 

zaplatil a ďakujem pekne za pochopenie. Určite si myslím, že aj viacerí občania nášho mesta 

riešili tento problém takto. Začo taktiež im veľmi pekne ďakujem. Takže tá hrozba, čo sa písala, 

že čo môže spôsobiť tak vôbec neprišla a som veľmi rád. Dobre. Nikto sa nehlási do diskusie. 

Poprosím pána zástupcu o pozmeňujúci návrh. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Takže pozmeňujúci návrh v čl. 14 odst. 2 bude znieť: Od úhrady za dočasné parkovanie 

motorových vozidiel na platených parkovacích miestach v zónach A a B s voľným vjazdom sú 

oslobodené aj vozidlá s parkovacím preukazom prepravujúce fyzické osoby s ťažkým 

zdravotným postihnutím, ak sú splnené podmienky použitia parkovacieho preukazu podľa 

osobitného predpisu. Odst. 3: Od úhrady za dočasné parkovanie motorových vozidiel na 

platených parkovacích miestach v zóne D s voľným vjazdom sú oslobodené aj vozidlá s 

parkovacím preukazom prepravujúce fyzické osoby s ťažkým zdravotným postihnutím, ak sú 

splnené podmienky použitia parkovacieho preukazu podľa osobitného predpisu a stoja na 

mieste vyhradenom pre vozidlá prepravujúce osoby s ťažkým zdravotným postihnutím a 

vozidlá, ktorým bolo pridelené vyhradené parkovacie miesto. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu.  
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Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam celkový návrh. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na zmeny a 

doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia mesta Rožňava o ustanovení úsekov miestnych 

ciest na dočasné parkovanie motorových vozidiel a uznáša sa na zmenách a doplnení Všeobecne 

záväzného nariadenia mesta Rožňava o ustanovení úsekov miestnych ciest na dočasné 

parkovanie motorových vozidiel v Čl. 2 ods. 1 písm. r) a Čl. 14 ods. 2 a vypustení Čl. 16 podľa 

predloženého návrh. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 8 Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny 

rozpočtov rozpočtových organizácií na rok 2025 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Komisia finančná, podnikateľská a správy mestského majetku odporúča MZ schváliť 1. zmenu 

rozpočtu tak ako bola predložená. Alebo teda ako je predložená na zasadnutie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 1. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny 

rozpočtov rozpočtových organizácií na rok 2025 podľa návrhu uznesenia na str. 2-3. Prosím 

hlasujme. 

Za 1 poslancov, proti 0, zdržal sa 1 pán poslanec. Ďakujem. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 9 Návrh - schválenie podmienok kapitálového úveru 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Chcem sa opýtať kapitálový úver, keď dobre čítam 0,2 % p. a. je marža banky, čo je samozrejme 

vynikajúca, ale 25 rokov? 

 

p. primátor Michal Domik 

17. Návrh bol 25, ale 17 sme potom dali. Komisia či výstavby odporučila... 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Je takto dobre, že toľko pomaličky generácie, generácie zadlžujeme dopredu. Či to, či to si 

nezoberieme viac na plecia, že to na kratšiu dobu. Takto znie otázka. 

 

p. primátor Michal Domik 

Čo sa týka úveru tak samozrejme ja som chcel, že nižšie mal byť. Tento úver bude prekleňovací. 

Potom vlastne tieto zdroje sa nám vrátia. To čo sme už boli na spoločnom stretnutí a bude na 

vás, či sa rozhodneme ten úver, ktorý nám zostane nakoniec investovať do výstavby nového 

kúpaliska. Takže momentálne potrebujeme tieto peniaze na preklenutie viacerých projektov 

napr. v Nadabulej za 1,8 milióna sa stavia umelé ihrisko pre deti a my dostávame tam milión 

euro, ale z toho dostaneme stále len 80%. Tých 20% dostaneme až po výstavbe a po následnej 

kontrole. Takže nám, tam nám chýba 200 tisíc, pri zimnom štadióne by to mohlo byť taktiež 

ukončené v roku, v tomto roku samozrejme. Už v septembri by sme chceli otvoriť zimný 

štadión. Tam taktiež sme dostali 1 milión euro a taktiež tých 20%, hovorím len približne hej. 
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Je tam 180 tisíc a takto. Takže taktiež tých 20% dostaneme možno len na budúci rok. Tých 200 

tisíc, keď už prejde úplne kontrolou. A máme tam taktiež, ako som vám vysvetľoval problém, 

že sme dali žiadosť na 1,5 milióna na ministerstvo cestovného ruchu a športu, ktoré bolo 

zamietavé, že nemajú peniaze. Takže 1,5 milióna som musel hľadať niekde inde. Našiel som 

momentálne zdroj v rade partnerstva, kde som tak isto predsedom SPR-ky. A tam mi to potrvá 

možno 4, 5 mesiace, kým presuniem všetky investície alebo všetky tie z tých opatrení, 

vodozádržné opatrenia a rôzne opatrenia do tohto, do 524-ky. To je také opatrenie do športu. 

Tak tam mi to potrvá možno 4, 5 mesiacov. Takže potrebujeme vykryť, aby zimný štadión 

z tohto úveru mohol už ďalej fungovať. Aby sa mohlo stavať, aby v tom septembri sme mohli 

zimný štadión otvoriť. Ďalšie, ďalšie zdroje hľadáme pri SZĽH. Tam je žiadosť na 500 tisíc. 

Oni nám dali vedieť, že nie je problém. Len aj oni z ministerstva športu ešte nedostali sľúbenú 

dotáciu 6 miliónov euro, z ktorého by nám chceli dať. A taktiež mám žiadosť na KSK 300 tisíc. 

Tam som s pánom predsedom rozprával, že ak ukončíme a finalizujem športové ihrisko 

v Nadabulej, kde nám dali 250 tisíc a prestrihneme pásku, tak potom budeme rozprávať o tých 

300 tisíc. Takže toto musíme momentálne vykryť, aby zimný štadión nezastal, lebo je to tam 

rozbehnuté. Si myslím, že je tam veľmi kvalitná firma. Veď ste si boli páni poslanci pozrieť 

v akom tempe to ide. Takže nechcel by som, aby ten zimný štadión dakde sa zasekol. Tak mal 

by to byť prekleňujúci úver, čo teraz narýchlo potrebujeme. Nepotrebujeme zatiaľ nikde 

investovať, ale samozrejme momentálne výzvy na kúpalisko a na rôzne tieto aktivity nie sú. 

Tak tento úver, keď sa nám všetko vráti, tak som chcel, že by sme spoločne sa rozhodli o tom 

či investujeme do výstavby nového kúpaliska. Nové kúpalisko prvé, prvá etapa je v hodnote 

dajakých 700 tisíc a tá druhá etapa vchod a kompletná rekonštrukcia všetkých tých zázemí, 

šatní, chceli by sme tam wellnes, chceli by sme tam fitnes pre športovcov. Máme tam teraz 

momentálne na ľavej strane basketbalistov, na pravej strane tam budeme mať hokejistov, oproti 

kúpaliska máme futbalistov. Takže, aby títo športovci v budúcnosti mali aj takéto zázemie, kde 

sa môžu zrelaxovať po vysokej športovej záťaži. Ale to bude už potom na vás, keď tie peniaze 

sa vrátia nám do toho systému. Čo sa týka tých 17 rokov, alebo 25 rokov. 25 bolo, ja som chcel 

ísť dole aj na 10, na 15. Potom komisia finančná povedala, že aby sme a samozrejme aj vedúca 

odboru finančného, aby sme nezaťažili momentálne mestskú kasu s úverom, lebo takto to 

vychádza na, sa mi zdá na 15 tisíc euro a keby sme išli vyššie na 25 rokov, tak by to bolo 10 

tisíc euro. Takže sme lavírovali na tých splátkach hej. Aby, aby tie splátky nezaťažili mestskú 

kasu, nakoľko momentálne na celom Slovensku sa riešia konsolidačné opatrenia a my 

momentálne nevieme, ako budú vlastne podielové dane v období máj, jún, júl prichádzať, takže 

nechceli sme zariskovať, aby sme nezaťažili vlastne rozvoj nášho mesta. Aby sme nemuseli 

zobrať tie peniaze, čo pôjdu na splátky, z iných opatrení. Takže asi tak približne som. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Môžem ešte? 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno. Nech sa páči pán Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Asi by som sa k tomu vyjadril tak, že áno boli sme pozrieť štadión, boli sme pozrieť futbalové 

ihrisko v Nadabulej. Krásna investícia. Rastie to. Niečo pán primátor za vašim vedením mesta 

zostane. Teším sa. Možnože, keby som sedel pán primátor na tvojej stoličke 4 milióny a 2 

milióny investujem aj do niečoho iného nielen do športovej infraštruktúry, ale rozhodnutie je 

na tebe. Ty si pán primátor nie ja. Takže ty si rozhodol takto. Krásne to je. Pekné to je. 

Napreduje to. Celý čas sme sa bavili včera a predvčerom o prekleňovacom úvere. V podstate 

s kolegami mi potvrdili, že sa jedná o prekleňovací úver. V materiály máme kapitálový úver na 
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17 rokov. To je diametrálny rozdiel. Som hovoril, že absolútne nemám žiadny problém 

podporiť prekleňovací úver. Prekleňovací úver má v mojom ponímaní charakter krátkodobého 

úveru na preklenutie obdobia, kým z dajakých cudzích zdrojov dostaneme prostriedky na, na 

účet mesta a preklenieme obdobie tým pádom, že sú to projekty refinancované z rôznych 

zdrojov. Tuná finančná komisia sa rozhodla, že 25, 17 to sú obrovské roky. Finančná komisia 

tam na tých stoličkách ešte bude sedieť rok a pol. Hej ale zadĺži ďalšie 4 volebné obdobia 

finančnú komisiu, ale nie finančnú komisiu zadĺži, ale mesto. Hej takže tu akurát s týmto mám 

problém, keď, keď vieme vybrať úver, tak si dajme na plecia aj splácanie alebo ešte na jedno 

dajaké volebné obdobie, ale 17 rokov? Na zamyslenie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Čo sa týka úverového zaťaženia mesta máme veľmi nízke. Po tomto úvere bude 26%. Mesto 

má možnosť až do 60% ísť úverového zaťaženia. Nechcem ísť. Treba si uvedomiť ...., že čo ten 

úver spraví. Ten úver nám pribudne nám zimný štadión čo 40 rokov nebol opláštený a budeme 

mať jeden krásny nový funkčný zimný štadión. To nie je pre Domika, to nie je pre poslancov, 

ale to je pre všetkých občanov mesta, ktorí vlastne budú môcť miesto 3 mesiacov korčuľovať 

a hlavne pre deti, ktoré chcú hrať hokej. Tak budú môcť miesto 3 mesiacov hrať ten hokej 

možno 7, 8 mesiacov v roku. To je dôležité. A jednu starú opachu konečne budeme mať jeden 

krásny teraz už môžete si pozrieť, že ako vyzerá. A to je ešte len začiatok, ako vyzerá ten zimný 

štadión. Tak isto si môžete, veď som vás zobral aj do Nadabulej, ako vyzerá vlastne z tej 

zarastenej buriny, alebo zarasteného priestoru, ako vznikol jeden krásny priestor v tej 

Nadabulej. Takže musia byť z toho, si myslím aj ľudia z Nadabulej nadšení. Zas to bude slúžiť 

nie Domikovi, nie poslancom, ale deťom v našom meste. Takže toto je veľmi dôležité si stále 

uvedomiť. Pred tým, keď si dobre pamätám, keď som si pozrel spätne náhodou niektoré 

zastupiteľstvá, tak ste vlastne chceli na celý zimný štadión vybrať úver. To vtedy veď si to 

pozrite spätne. Vy ste chceli štadión chceli za 3 milióny postaviť nový hej. Potom prišiel 

súkromný podnikateľ, ktorý povedal, že to postaví len mi dajte toto, toto, toto, čo bolo skryté. 

Všetky školy by platili a všetky školy by splácali ten zimný štadión, vlastne tú réžiu. A nebol 

problém vám tu vyberať úvery úplne na komplet. A teraz zoženiem na, z 3,8 milióna zoženiem 

ja 1 milión z fondu na podporu športu, potom vyberiem 1,5 milióna z SPR-ky, kde som ja 

šéfom, nie som šéfom, ale som predsedom SPR-ky, 1,5 z rady partnerstva. Potom žiadam ešte, 

určite budem musieť to vybehať pri tom SZĽH 500 tisíc hej a ešte v KSK, kde som poslancom 

tak isto chcem vydobiť ďalších 300 tisíc. Pre koho to robím. Robím to preto, aby z toho úveru, 

čo najviac zostalo do ďalších. Áno možno sme sa nerozumeli, ale tento materiál ste nedostali 

včera. Ako ja som zato povedal, že len som to vysvetlil podľa môjho, že to chceme zatiaľ, len 

ako ten úver bude použitý, ako prekleňujúci, aj keď sa to nenazýva originál prekleňujúci. Som 

vysvetlil, že tie peniaze my neminieme na zimný štadión, ale chcem preklenúť to obdobie, keď 

treba nám rýchlo vyfinancovať, kým ja zoženiem tieto peniaze z iných zdrojov. Lebo, keď raz 

čakáte to, že do, na ministerstvo športu sa naleje 60 miliónov tak čakáte, že keď tam pošlete 

žiadosť na 1,5 milióna nie je problém, že pomôžu. Ale, keď vám dá negatívnu odpoveď, tak ja 

musím hľadať rýchlo riešenie ako primátor, ako zohnať tie peniaze z iných zdrojov. Tie sa 

podarili, ale tie sa podaria mi len za 5, 6 mesiacov, čo potrvá a dovtedy nemôžeme teraz čakať, 

že nehnevajte sa stopneme zimný štadión a budeme čakať 6 mesiacov, kým zoženieme peniaze. 

Takže je to na to, aby ten zimný štadión už v septembri začal fungovať a dovtedy budem zháňať 

všetky peniaze. Všetko, čo viem z iných zdrojov zohnať, tak to je moja práca tu v meste, tá gro 

hej tá práca, aby tie peniaze čo najviac som doniesol do tohto mesta. Hej. Pre mňa je možno 

mojím takým cieľom každý rok doniesť 10 miliónov. Takže toto je môj cieľ. Dal som si dosť 

vysoký cieľ, čo nikde na Slovensku nemajú, ale snažím sa. Už druhé obdobie sa snažíme skoro, 

že tých 10 miliónov. Áno sú problémy dakedy VO, alebo takto rýchlo, lebo to všetko rastie. To 

musíte vidieť, lebo všetko to rastie. Máme určitú dobu dokedy chcem na 80% postaviť mesto 
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a toto patrí k tomu, že tento úver, keby sme vyberali... Musím ešte upozorniť aj to, že úverové 

zaťaženie bude 26%-tné. V roku 2029 by nám mal skončiť jeden úver, kde máme, keď potom 

o chvíľu dám slovo aj pani vedúcej odboru finančného, aby dovysvetlila tie drobnosti, že prečo 

sme sa tak rozhodli, prečo dala taký návrh, s ktorým potom na konci aj celá finančná komisia 

súhlasila. Ešte dal by som slovo po mne pani Erike, pani inžinierke Erike Leskovjanskej. Nech 

sa páči pani Leskovjanská. 

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

Dobrý deň prajem všetkým. Tak úver ste schválili ako kapitálový ešte v decembri 2024. Začala 

by som tým. Pán primátor už vysvetlil, že prečo vzniklo to nešťastné slovíčko prekleňovací. 

Áno je rozdiel medzi prekleňovacím úverom a kapitálovým. On, že to tak nešťastne 

sformuloval to neznamená, že sme schvaľovali prekleňovací úver, ale kapitálový úver. Dĺžku 

splátok som navrhovala ja. Ja musím zohľadniť mesto, jeho finančnú kondíciu, aby mesačne 

zvládalo fungovať. Treba sa pozrieť na to, že okrem tohto úveru, ktorý teraz idete schvaľovať 

podmienky, mesto má ešte ďalšie 3 úvery s bankami aj 9 úverov so štátnym fondom rozvoja 

bývania. To sú mesačné splátky plus úroky. Teraz ste sa pozerali na to a ste sa rozprávali, že 

15 tisíc mesačná splátka, ale to je istina. K tomu ešte ide úrok. Čiže to je mesačne cez 21 tisíc. 

Takže dohromady momentálne bez tohto úveru máme splátky za 100 tisíc. Tých 100 tisíc 

mesačne použijeme na splátky úverov, ktoré už máme. Napriek tomu, že máme nízku úverovú 

zaťaženosť. Keď si prepočítate podielové dane ročne, čo prídu na mesiace, tak je to v priemere 

600 tisíc. Ale my z tých 600 tisíc zaplatíme tie mesačné splátky, mzdy zamestnancov a musíme 

vykryť aj ostatné služby. Čiže ja som kvôli tomu navrhla, z môjho pohľadu bolo najlepšie ísť 

na 25 rokov. Na finančnej komisii sa snažili skrátiť lehotu. Som povedala dobre ešte tých 17. 

Už kratšia doba je ohrozenie chodu mesta, že nebudeme schopní financovať všetky povinnosti, 

ktoré mesačne sme potrební financovať. Toľko.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Poprosím, nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
No v princípe sa, ďakujem Erika, v podstate presne toto som chcel počuť, čo si, čo si povedala. 

Presne ten záver ohrozenie chodu mesta. Či máme my tu kompetenciu na pleciach stlačením 

týchto, tohto gombíka zadĺžiť mesto na ďalšie 4 volebné obdobia. Z tvojho pohľadu ekonómky 

si to krásne vysvetlila a tieto čísla sedia. Môžeme my teoreticky sa hrať s číslom, že 25, 26% je 

zadĺženosť mesta to je jedno číslo, ktoré každý z naj ináč pojme vo svojej hlave. Ale skutočný 

stav je tam, čo si ty povedala. Že zvládneme zobrať taký úver, ktorý budeme 17 rokov splácať, 

kratšie nezvládneme. Taká je naša finančná kondícia, toľko peňazí dostávame, toľko peňazí 

treba rozdeliť. Takže toto bolo dobre vystihnuté ako ekonómky. Ďakujem. Ako vyslovene tak. 

Ja ešte raz. Nepochybujem o tých projektoch, ktoré ste rozbehli. Či je to štadión, krásne. Bude 

to úžasné, keď to bude hotové. Ja si myslím, že na dlhé, dlhé roky si to budú Rožňavčania 

užívať ten štadión. Stojí to veľa peňazí. 4 milióny eur cca, možno viac, ale bude to jeden krásny 

projekt. Krásny projekt je aj futbalové ihrisko. Ďalšie 2 milióny. Otázka na konci s tým 

otáznikom znie, že ako tieto 2 veci vlastne zladiť dohromady, aby aj mesto dokázalo dlhodobo 

fungovať, aby sme ho nezadĺžili ďalším generáciám alebo ďalším volebným obdobiam. Takže 

takto znie otázka. Ale nespochybňujem. Krásne projekty sú to. A ja som sa Erika viackrát pýtal. 

Aj v pléne viacerých poslancov aj pána primátora bavíme sa o prekleňovacom úvere? Nemám 

s tým žiadny problém. Pred chvíľkou som povedal, že to má krátkodobý charakter. Ale my sa 

bavíme o kapitálovom úvere, nie o prekleňovacom. To je, to je diametrálny rozdiel. Takže len 

toľko k tomu na dovysvetlenie. Ešte raz. Krásne projekty len, len, len otáznik do budúcna. 

Ďakujem.  
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p. primátor Michal Domik 

Na doplnenie pán poslanec Balázs. Podnikáte? Podnikáte. Keby len bol to čisto financovaný, 

tieto peniaze, keby sme len použili na financovanie bežne zo súkromného sveta. Ste povedali 4 

milióny, 2 milióny. To je 6 miliónov. A keby sme na všetko ich peniaze použili, to je 50%. 50% 

dostanete iné zdroje a 50% vlastné zdroje. Ja by som ako podnikateľ išiel do toho hneď. A to 

ešte nie je to, lebo my ešte väčšinu peňazí vlastne z iných zdrojov zoženieme a tieto peniaze 

použijeme len na otočenie. Tie prvotné už na vás bude, zato som vám otvoril tú tému. Áno 

momentálne to nie je pomenovaný prekleňovací, ale my ho potrebujeme tieto peniaze 

preklenúť. Preklenúť tie peniaze na ten čas, kým prídu nám tie peniaze z týchto iných zdrojov. 

Toto potrebujeme tieto peniaze rýchlo, lebo sú 6 miliónov investujeme na tie 2 projekty ide 6 

miliónov príde do mesta. A keby aj sme všetky minuli, keby, čo hovorím neni to, tieto peniaze 

nie sú  na to, aby sme dofinancovali 50% tej stavby. To sú len presne na tie peniaze, ktoré nám 

zostanú, ktoré vlastne prídu nám len na budúci rok po kontrolách to je 400 tisíc, potom 

potrebujem ten 1,5 milióna vykryť, ktoré prídu z KSK, kde som v rade partnerstva v tej SPR-

ke čo som spomínal. Čo potrebujem 5, 6 mesiacov na to, aby som tam presunul všetky peniaze, 

aby sme na tento zimný štadión mali aj iné zdroje. Nič iné. Netreba fabulovať. Tie peniaze sa 

môžete spýtať o 2 roky alebo o rok, lebo o rok by som už chcel otvárať tému kúpaliska. 

Dovtedy by mala byť doprojektovaná aj vstup na kúpalisko, lebo máme zatiaľ len jednu fázu 

naprojektovanú. To je ten nešťastný bazén, ktorý vytekal 20 rokov. Takže tam sa rozhodneme, 

že či použijeme 2 milióny rovných z mestského rozpočtu na výstavbu kúpaliska. Pevne verím 

a dúfam a prajem si, aby vyšla výzva na kúpaliská a ešte ani tie 2 milióny nebudeme potrebovať 

potom z vlastných zdrojov. Ale radšej dajme z vlastných zdrojov, aby sme mali už jeden krásny 

areál. Naľavo je športová hala, napravo zimný štadión a medzi nimi jeden krásny, jedno krásne 

kúpalisko, ktoré si myslím, že patrí už tak isto. Zastupujeme aj celý okres a my musíme, ste 

trošku odbočili na tú športovú infraštruktúru. Športová infraštruktúra, detské ihriská, život 

v meste je gro toho, aby ľudia z nášho mesta neodchádzali. Aby sa tu mohli vo všetkom nájsť, 

aby mali všetko poruke. Či keď chcem maličké svoje dieťatko dať na basketbal, na hokej, na 

florbal, na bedminton, na futbal, na hocičo, aby nemusel som cestovať tak ako teraz. Viete čo 

robia tie deti? Cestujú do Košíc. Ráno, viem o dieťati, ktoré vstáva ráno o štvrtej a ide do Košíc 

na tréning na hokej, lebo ocko chce z neho hokejistu momentálne. Dúfam, že aj to dieťa bude 

chcieť časom hej, ale stále na začiatku je ten ocko. Ocko chce, aby bol hokejista tak ráno 

o štvrtej vstáva a ide do Košíc na tréning s tým malým chlapcom. Hodinu cestuje, chlapec 

hodinu hrá a potom zas hodinu naspäť cesty. 3 hodiny denne zo života je ochotný ten ocko. Čo 

povie ten ocko? Tak radšej sa presťahujme do Košíc a nebudem cestovať každý deň 3 hodiny, 

lebo v tomto meste nemáme jednu hokejovú halu, kde naše deti sa môžu vyžiť a kde môžu 

športovať a kde môžu sa rozvíjať. Takže toto je gro, aby sme nezabudli, že kvôli čomu to 

robíme. Ďakujem veľmi pekne za pochopenie. Pán, s faktickou pán poslanec Breuer. 

 

p. poslanec Mgr. Zoltán Breuer 

Dobrý deň prajem. Môj názor je taký, že úver podľa mňa vybrať na 25 rokov nech to zaťaženie 

mesta je čo najnižšie, ako hovorila pani ekonómka 10 tisíc a ak tým úverom máme len preklenúť 

to obdobie, tak keď nám prídu naspäť peniažky, tak my to môžeme splatiť reálne hneď nie? 

Alebo budeme ďalej rozhodovať o tom? Takže ja by som bol, čo za najdlhšiu dobu, aj 30 rokov 

keby sa dalo, ale asi je to 25. To zaťaženie bude menšie mesta a keď tie peniaze prídu naspäť 

tak to vieme zaplatiť alebo použiť inde nie? Dobre tomu rozumiem či nie?  

 

p. primátor Michal Domik 

Keď môžem doplniť, tak rýchle splatenie úveru samozrejme tie banky si dajú podmienky 5%. 

To je obrovská, to je 90 tisíc tam, keď sme boli 3% alebo tak to bolo 90 tisíc euro rýchleho 
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splatenia. My musíme pochopiť, že veď my, keď urobíme, veď na to, na to sú aj tie stránky 

facebooky a takto. Budem úprimný. Obdivujem pána Šimka, veď na začiatku mojej kampane 

bolo sledujem ho. Niektoré veci už sa on učí. Karta Rožňavčan, veľa vecí už kopírujú Rožňavu. 

Som rád hej, že on kopíruje. Ale tie dobré veci treba si zobrať od nich. Veď keď si pozriete 

vlastne ten areál v Rimavskej Sobote, čo je kúpalisko, a to kúpalisko im zarába 500 tisíc. My 

o čom rozprávame, že 500 tisíc ročne im čisté peniaze. Tak za to si dovolí za 2 milióny urobiť 

bazén s vlnobitím. Začínajme sa chovať ako podnikatelia. Kto na naše kúpalisko, koľko ľudí 

chcete na naše kúpalisko. Veď to je hrôza, veď to je ako aj nešťastie. Veď ako vyzerá ten vstup 

a toto. Veď to spadne pomaličky nám na hlavu. A my tu ideme riešiť, že kde, čo, ako. Rýchlo 

dajme do kondícii naše mesto, aby sme začali fungovať. Zato hovorím, že nevymýšľajme, že 

splatíme rýchlo. Veď investujeme. Veď keď investujeme do bazéna, čo nám vyteká tam 200 

tisíc litrov vody, no predstavte si kotol, ktorý zohrieva na 26 stupňov vodu a zohrieva 2 milióny 

vody. A nám tam 200 a nie, že 2 milióny. Najprv zohreje 2 milióny, v ten deň 200 tisíc litrov 

nám vytečie, lebo je deravý bazén, takže my musíme každý deň 200 tisíc litrov vody zohriať 

z 5-tich stupňov na 26 stupňov. Pán riaditeľ pravda? Technických. Čo čiastočne sme opravili.  

 

p. poslanec Mgr. Zoltán Breuer 

Ja, ja akože súhlasím s tebou.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ja iba hovorím, že... 

 

p. poslanec Mgr. Zoltán Breuer 

Ja súhlasím. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ale nie. A už len, len nakoniec. Hej, hej samozrejme Zolko. Viem, viem, že načo, prepáč, nie 

na teba. Hej. Ale teraz my 200 tisíc litrov sme zohrievali každý deň. Tak koľko peňazí vlastne. 

Tak veď mesačne máme na splátku, keď postavíme nový štadión. Vlastne, vlastne nový bazén. 

Keď my postavíme nový bazén, tak tie energie, čo sme dávali do plynu, tak vlastne získame na 

splátky 10 tisíc. Na tomto, si myslím, že tu 30, 40 tisíc sme usporili, alebo 50 tisíc len na MsÚ 

na týchto energiách, čo sa zateplilo a obnovilo. To je základ, aby tie peniaze, ktoré vyberie sa 

úver tak vlastne energiou a úsporou na energiách splatíme. Nehovorme tu o dajakých 10, 15 

tisíc, že to je veľa alebo 20 tisíc, keď, keď opravíme bazén, príde viac ľudí, bude väčšia tržba 

a usporíme na energiách. Nehovoriac ešte, keď tam dáme fotovoltaiku tak ešte ani ten plyn 

nebudeme potrebovať. Takže toto je tá investícia, že keď budeme mať bazén, ktorý vlastne zo 

strechy nám bude zohrievať fotovoltaika vodu, tak vlastne my zadarmo budeme mať energie 

a ľudia budú platiť za svoj komfort a príde tam oveľa viac ľudí takže nám to začne generovať 

zisky tak ako, až tak nie ako na Zelenej vode v Rimavskej, ale časom áno, keď tam pribudnú 

tobogany, keď tam pribudnú detské bazény, no samozrejme aj detské bazény ešte iné, 

lukratívnejšie, dajaká vírivka, dajaké tieto krásne prostredie, atrakcie tak nám to začne 

generovať viac a viac zisku a my zarobíme 300 alebo 200 tisíc ročne, čo teraz máme mínus 100 

tisíc. Tak už je to úplne dajaká iná suma. Takže oplatí sa stále aj úver, keď nemáme a máme tu 

dajaký dlh a zato musí aj pani inžinierka Erika Leskovjanská rozmýšľať. My nehovorme, že 

my sme v ohrození. My sme len tento rok ohrození alebo ešte ďalší rok, lebo je konsolidačné. 

Tak myslím, že konsolidačné obdobie je, takže nevieme v akých vodách budeme, tak nechce 

riskovať to, že teraz zoberieme na 10 a z ničoho nič vybúchame 25 tisíc mesačne na splátkach 

alebo 30 tisíc. Toto je len. Nehrajme sa so slovíčkami. 
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p. poslanec Mgr. Zoltán Breuer 

Ja sa ešte chcem opýtať pani ekonómky, že ten úver je fixovaný a celú dobu toho alebo, ako to 

je? Lebo 10 tisíc nebude o 10 rokov tých istých 10 tisíc.  

 

p. primátor Michal Domik 

Môžem aj pokračovať alebo takto. Len momentálne fixácia je na 12 mesiacov, lebo úrokové, 

úroky padajú dole. Ale dám radšej Erike Leskovjanskej. Nieže momentálne, ale vyzerá, že 

euribor pôjde dole. Ale nech sa páči. 

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

Tento úver nie je fixovaný. Mali sme požiadavku pri fixovaní. Mali sme požiadavku pri 

predĺžení ponuky na fixáciu 3, 5 a 10 rokov. To ste dostali spracované v tabuľkách. Ale zároveň 

sme dali požiadavku na variabilný úrok, ktorý sa odvíja buď od 6 mesačného a 12 mesačného 

euriboru. Táto ponuka + tých 0,2 marža je variabilný úrok 12 mesačný euribor. To znamená, že 

nám vypočítajú v čase uzavretia stav euriboru k aktuálnemu dátumu a ďalší a prehodnotí sa 

najbližšie o rok. A my budeme k tomu platiť + 0,2. Je predpoklad v priebehu týchto 

nasledujúcich 2 rokov, že trošičku pôjde nižšie ten euribor. Nie nejako razantne, možno niekde 

na úroveň 2, 2,2 viacej nie. Aspoň zatiaľ to nepredpokladajú odborníci. My stále vieme počas 

dĺžky zazmluvnenia toho úveru pracovať s tým úverom, komunikovať s bankou a poprípade, 

keby sa vyvinula lepšia situácia vtedy si to stále dať a zafixovať. Zmeniť tú, zmeniť tie 

podmienky. Máme z týchto 3 úverov jeden fixovaný. Vtedy som vás nahovárala na tie 4 

milióny. My tam máme 0,7. Nikto ste so mnou nesúhlasili. A ostatné ďalšie máme variabilné. 

Čiže my vieme stále pracovať s tým a komunikovať s bankou. To je na dohode banky. Čo sa 

týka ja som nepovedala, že mesto bude ohrozené. Ja som tie splátky rozpočítavala tak, aby sa 

mesto nedostalo do ohrozenia. Treba uvažovať aj nad tým máme zmluvy, vieme o tých 

zmluvách, ale vždy dostanete len tých 80%, alebo to máte po refundácii. Čiže momentálne 

vieme, čo mám zmluvne podchytené 700 tisíc, ale ja ich mám, ale reálne nemám. Lebo ja ich 

dostanem až po skončení projektu. Po odovzdaní, kolaudácii, odstránení všetkých závad. Čiže 

tento úver, dobre pán primátor povedal, že chce použiť ako preklenutie toho časového obdobia, 

kým tie peniaze prídu. Ale on nie je prekleňovací. Je kapitálový. Vy ste mu schválili kapitálové 

výdavky mesta. V prvom rade sa použije na úhradu týchto akcií, ktoré sú rozbehnuté, následne 

po refundácii sa peniaze vrátia. My ich nepoužijeme na inú vec len znovu na kapitálové 

výdavky, ktoré medzitým sa rozbiehajú. To je celé o tom. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Pamätáte sa kolegovia, keď som vás žiadal, aby sem schválili, že aspoň 50% týchto 

kapitálových výdavkov bolo refundovaných z iných zdrojov, štátnych eurofondov, neviem 

akých. Odmietli ste, nezdvihli ste zato ruky. Teraz beriete do úst, že 50% dostaneme späť. Tak 

som zvedavý, že ako. Lebo pán primátor bojím sa toho, že keď to už bude postavené, už bude 

veľmi ťažké na to spätne zohnať peniaze. Tieto väčšinou projektové peniaze sa schvaľujú 

dopredu. Keď to už raz bude postavené, pri všetkej úcte tvojej šikovnosti, bude to ťažké. Ale 

držím palce. Nezabudnite na to, že od 01. septembra, od 01. januára 2026 v školstve 7 + 7 % 

v podstate. A viete treba aj na ostatných obyvateľov mesta myslieť, že sú ľudia, ktorí využívajú 

viac chodníky. Sa na nich prechádzajú a nešportujú. Alebo cesty. Možnáže aspoň dajaký taký, 

taký, taký prísľub obyvateľstvu, že tie zvyšné peniaze sa aspoň preinvestujú potom do týchto, 

do tejto infraštruktúry. By bolo, keby to aspoň odznelo, lebo zatiaľ máme len to, že 6 miliónov 

kapitálových ide do športovej infraštruktúry. Marža je fixovaná 0,2% to je veľmi dobrá 



15 
 

v podstate marža a, a v podľa toho, ako sa bude vyvíjať euribor 6, 12 mesačný. Takže s týmto 

nie je problém. Problém je s tými 17-timi rokmi. S maržou nie. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Takže ešte raz aby sme si to zhrnuli. To bol len príklad. Ja som povedal príklad, že 50%. Keby 

teraz momentálne sme nič nerobili, tak máme 50% už, a to ešte príde so SZĽH, potom príde 

ešte z KSK a potom príde ešte aj stamaď peniaze prídu, kde som v SPR-ke ja predsedom. To 

len bol príklad. Do dnešného dňa máme 50% vykryté a 50 do dnešného dňa, keby sme všetko 

len tak uzavreli. Toto 50% je istých. 50% je financovanie toto. Aká možnosť. Vravíš, že 

dodatočne. Teraz poviem príklad. Áno ľudia chcú. Chcú Šafárikovu. Čo sa stalo v Šafárikovej. 

Aj tam som v SPR-ke ja predsedom. Na celú Šafárikovu som zohnal 700 tisíc euro a čo sa stalo? 

My ešte dostaneme peniaze do mesta, ktoré vlastne sme z vlastných zdrojov urobili ľavú stranu 

a bude kompenzovaná aj tá ľavá strana. Takže spätne refundáciou 2, 3 roky sa dá riešiť niektoré 

projekty, a tak sú nastavené, že aj spätne refundáciou vieme. Takže Šafárikova bude zadarmo. 

Zadarmo. Tam, kde som ja predsedom tak stamaď som doniesol peniaze a Šafárikova bude 

preplatená kompletne celá Šafárikova. Ľavá strana, cesta, pravá strana kompletne bude 

zadarmo. Refundácia bude ešte aj predošle peniaze, čo sme dali 200, 300 tisíc teraz približne 

neviem, ešte aj to sa nám refunduje a tie zostanú zas u nás v meste a tie použijeme zas na 

chodníky, cesty v iných častiach mesta. Jednoduchá matematika. Takže sa dá aj refundovať 

spätne 2, 3 roky hej. Také sú projekty. Dakedy aj 5 rokov sa dá spätne niektoré projekty 

zrefundovať. Ale určite nejde to, že my chceme spätne riešiť. Takže áno. Cesty, chodníky, 

všetko tu v meste sa bude budovať. S tým uzatváram. Aj nie len deťom, nie len rodinám, ale aj 

starým ľuďom a takto, aby ako vidíte na Juhu robia sa priechody, robia sa. Ešte aj po vlastnej 

musím pochváliť pána riaditeľa technických služieb. Po 40-tich rokoch, páni, ako nehnevajte 

sa, 40 rokov tu pre vozíčkarov nebol prechod alebo pre mamičky s kočíkmi. Nevedeli prejsť 

napr. hore na Juhu, alebo bežne cez veľké obrubníky, kde vlastne ani cyklisti. Cyklista musel 

dať, zísť dole z bicykla alebo kočík mamička musela poprosiť niekoho, aby ho poprosila, aby 

zdvihol jej kočík z jedného, z cesty na chodník hej. A teraz bežne sa robia tieto prechody a na 

Juhu ste už videli, že robia, neboli osvetlené prechody pre chodcov. Budujú sa prechody pre 

chodcov tam, kde to je najnebezpečnejšie, kde už boli nejaké úrazy. Takže aj také maličkosti 

sa robia, čo dakde mnohokrát nám uniká, ale to ďakujeme pekne, že presne z týchto maličkostí 

sa potom stáva jeden veľký, obrovský celok, ktorý vlastne všetko slúži pre obyvateľov nášho 

mesta. Pán Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Ja len veľmi rýchlo. V tých materiáloch, čo sme dostali mali sme 

stanovisko pani hlavnej kontrolórky. Tá povedala, že je to v poriadku. Ja si myslím, že nemáme 

inú možnosť a doteraz sa to neurobilo. Myslím si, že lepšie časy nebudú v budúcnosti, a to čo 

vidíme momentálne, čo sa deje je naozaj napredovania hodné a ja súhlasím s týmto. Som tiež 

za dlhšie obdobie splácania toho úveru. A tie prostriedky, ktoré sa vrátia vieme použiť naozaj 

na ďalšie investície. Takže ja som za. Ak to teraz neurobíme, tak podľa môjho názoru už ten 

lepší čas nebude.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Komisia finančná alebo pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem no budem mať toho viacej. Som sa normálne prihlásil do diskusie. Medzitým viacerí 

kolegovia cez faktické poznámky tu toho veľa povedali. Takže sa ospravedlňujem ak budem sa 

v niektorých veciach opakovať s nimi, ale považujem za potrebné niektoré veci ujasniť, alebo 
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teda zdôrazniť. V prvom rade o tomto úvere sme sa na mimoriadnej finančnej komisii, pretože 

rokovanie o ňom bolo predmetom mimoriadnej finančnej komisie, rozprávali sme sa o tom 

s kolegami asi hodinu aj za prítomnosti pána primátora. Je škoda pán kolega Balázs, že vám 

pracovné povinnosti neumožnili zúčastniť sa finančnej komisie, lebo tam sme to naozaj veľmi 

podrobne rozobrali. Na finančnej komisii sme presne rokovali o dĺžke úveru, lebo samozrejme 

všetci vieme, že čím dlhšie obidve splácania, tak tým potom vyššie sú tie úroky, ktoré, ktoré sa 

zaplatia. Na druhej strane, keď je, keď je kratšia doba splácania, tak tie mesačné splátky sú 

výrazne vyššie. Čiže hľadali sme kompromis, aby, aby teda tých, tie úroky, ktoré za celú dobu 

splácania zaplatí mesto boli, boli čo najnižšie, ale zároveň, aby sa nestalo to, že zase vznikne 

nejaká medzinárodná kríza, ekonomická kríza, klesnú príjmy mesta, alebo, alebo vláda prijme 

nejaký, nejaký zákon a klesnú príjmy mesta z podielových daní a my odrazu sa ocitneme 

v situácii, že budeme mať problém splácať tie, tie mesačné splátky. Takže po, po vlastne tom 

hodinovom rokovaní sme mali hlasovanie o niekoľkých návrhoch a väčšina teda členov 

komisie sa priklonila k 17 ročnému splácaniu. Pani vedúca finančného oddelenia nám 

vypočítavala zhruba asi, asi aká bude tá mesačná výška splátok. Pri tých 25-tich rokoch, pri 15-

tich rokoch, pri 17-tich. A teda väčšina členov komisie odporúča, teda to je odporúčanie 

finančnej komisie vziať úrok na, na 17 rokov a teda vziať úrok od, od Prima banky. K tomu 

úverovému zadĺženiu mesta. Áno stúplo, stúpne, keď prijme ten úver, ale teda ja keďže tu 

patrím k 3 najdlhšie služobne slúžiacim poslancom tak si pamätám časy, ja som sa stal vtedy 

prvý krát poslancom na jeseň roku 2010, na jeseň v roku a v roku 2010 úverové zaťaženie mesta 

bolo 38,9. V roku 2011 bolo úverové zaťaženie 34, 34 %, keď tu dobre vidím. Teraz to bude 

26. Dobre si to pamätám? Čiže, čiže žiadna katastrofa sa nedeje z tohto pohľadu. Katastrofa to 

bola v tých rokoch 2000, 2010, keď si mesto vzalo úver 1,5 milióna, 1,5 milióna, ktoré minulo 

v jeden rok a z väčšej väčšiny ich minulo na bežné výdavky. Hej to nebolo, že sa zainvestovalo 

do mesta 1,5 milióna. Sa vzal úver 1,5 milióna, prejedol sa takmer celý. Malá, malá časť z toho 

sa použila na kapitálové veci. My sme 3 roky potom splácali. Ročne to bolo 500 tisíc istina a 50 

tisíc úroky, keď si dobre pamätám. Hej? 3 roky sme splácali 1,5 miliónový úver. Akože to bolo, 

to bolo akože katastrofálne obdobie, keď sme nevedeli poriadne investovať do ničoho, lebo sme 

splácali takýto veľký úrok. Teraz, teraz teda sme navrhli, teda finančná komisia navrhla také, 

také splácanie, ktoré, ktoré nezaťaží a hlavne tie peniaze sa neprejedia. Tie sa zainvestujú. Áno 

pán primátor sa nevyjadroval podľa mňa presne, keď hovoril o tom prekleňovacom úvere, lebo 

ten úver bude slúžiť ako prekleňovací prvých 6, alebo 12 mesiacov. Hej to bude prekleňovací 

úver kým, kým dostaneme zaplatené tie podiely, ktoré nám, ktoré nám proste sú prisľúbené, ale 

zaplatia nám ich až keď sa, až keď sa skolauduje, skolauduje futbalové ihrisko, až keď sa 

skolauduje zimný štadión tak na tento účel je to prekleňovací úver. Ale teda len na tento. 

Samozrejme to je len časť toho. Väčšia časť je kapitálový úver. O tom sme vlastne hovorili na 

tej finančnej komisii. Čiže nám to je jasné, že to je kapitálový úver. Pán primátor sa nevyjadril 

celkom presne, keď s vami rozprával. Takže to v tomto máte pravdu pán kolega. Teraz či má, 

či to je rozumné vziať na 17 rokov takýto úver. No ideme rekonštruovať zimný štadión, ktorý 

stojí zhruba 40 rokov. 40 rokov neopláštený, neskolaudovaný, v podstate nedokončený. Keď 

sa teraz začal rekonštruovať, tak sa tam proste zistili také veci hej jak sa za socializmu stávalo. 

Ktokoľvek mi bude chcieť rozprávať, že aké úžasné stavby sa stali za socializmu, tak môže 

prísť za mnou a porozprávam mu, čo som sa dozvedel, že ako sa stavalo za socializmu ten 

štadión a čo teraz musíme riešiť po 40 rokoch, aby to bolo v súlade so stavebným zákonom a so 

sedliackym rozumom. Keď teraz zrekonštruujeme ten štadión, opláštime, nová technológia atď. 

tak ten štadión bude určite slúžiť ešte minimálne 20 rokov, možno aj tých 40. Ale minimálne 

20 rokov. Čiže na to, aby nám niečo slúžilo, teda mestu, nie nám poslancom, ale mestu, 

obyvateľom mesta minimálne 20 rokov a možno aj viac. Vziať úver 17 rokov nepovažujem 

zase ako že úplne za také uletené. Viem, že bolo zaujímavé porovnanie, že, že nejaké mestá, 

ktoré investovali do niečoho podobného, do futbalového štadiónu, do, do haly športovej, do 
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kúp... do krytej plavárne alebo do kúpaliska normálneho, že, že na koľko rokov si brali úvery. 

Lebo pochybujem, že ako, že s nejakou nízkou platnosťou 3 alebo 5 rokov sa im to podarí. 

Možno, možno, že keď nemali žiadny, žiadny iný úver, nič iné nerobili len jednu stavbu, tak sa 

zmestili aj, aj do 10 ročného úveru. A, ale tak my sa toho snažíme urobiť viacej, keďže tu máme 

resty v meste ohľadne infraštruktúry. K tomu čo tu bolo povedané, teda myslím, že to vy ste 

hovorili pán kolega Balázs, že teda len, len do športu sa investuje. No nie je to pravda. Za 

posledné teda 2 volebné obdobia sa kompletne spravili chodníky na Vargovom poli po 50-tich 

rokoch. Hej keď sa asfaltovali tie chodníky, tak ja som bol malý chlapec s neviem 5 ročný, 6 

ročný. Viem, že som behal za tým asfaltovým prívesom, za traktorom keď chodili a obdivoval 

som ako malý chlapec tých, tých pracovníkov, keď sa asfaltovali tie chodníky hej. To bolo pred 

50-timi rokmi. Možno viacerými. Neviem koľko ročne, ale, ale proste komplet chodníky, keď 

sa prejdete po Vargovom, keď a prejdete po Vargovom poli tak sú v podstate takmer všetky 

chodníky, takmer všetky chodníky sú, sú opravené. A nielen na Vargovom poli. Robili sa 

chodníky aj na Juhu. Tam chodím trošku menej, takže nemám až taký prehľad, ale všimol som 

si, že aj tam sa robili. Robili sa chodníky v severnej časti mesta, kde tiež prídem len sem tam, 

ale všimol som si, že sa robili. Zase Vargové pole budem spomínať, lebo tam bývam, tam sa 

pohybujem najčastejšie. Zlatá ulica nový asfalt, Hviezdoslavova ulica nový asfalt, Špitálska 

ulica nový asfalt. Tento rok by sa mal spraviť na Záhradníckej, keď tam dokončia vodári, 

plynári práce. Akože to nie je pravda, že sa tu neinvestuje. Námestie. Východná, juhovýchodná 

časť námestia chodník. Tiež sa spravil vlastne za tieto 2 posledné volebné obdobia čo je 

primátorom pán Domik. Poshova záhrada, teraz sa robí Šafárikova. Takže akože nie je to len 

o tom, že sa tu len, len šport, do športu robí. A oprava, oprava strechy OKC napr. Takže ak tu 

chceme niečo v tomto meste urobiť, nemôžeme sa spoliehať len na externé zdroje. Ja som tiež 

tak bol, že, že ideálne je uchádzať sa o všetky granty a investovať tam, kde dáme len, kde dáme 

len že 10%, 15% spolufinancovanie  5%, ale proste to sa nedá, lebo nie na všetko sú vypísané 

granty. Nie všade to je takéto malé spolufinancovanie. Niekde nám prispejú hej, keď urobíte 

niečo, chcete niečo urobiť za 2 milióny no tak niekto vám dá 300 tisíc, niekto 250. Ale musíte 

počítať s tým, že, že zhruba možno polovicu do toho musíte vložiť aj ty, aj vy teda. Akože nedá 

sa čakať, že všetko nám niekto zaplatí. Hej to je také neviem aké socialistické uvažovanie, že 

počkajme kým nám to niečo niekto zaplatí. No tak môžeme čakať večnosť kým niekto niečo 

zaplatí. Čiže áno musíme si na takéto niečo vziať úver a na finančnej komisii sme sa naozaj 

snažili zodpovedne pristúpiť k tomu, že, že úroky, úroková sadzba, dĺžka splácania, mesačné 

splátke. Odporúčanie je vziať úver od Prima banky na 17 rokov. Ďakujem za pozornosť. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Pred chvíľou pán poslanec Kuhn menoval, čo sa aj pre ostatných 

obyvateľov robí. A pán poslanec Balázs kýval hlavou a smial sa resp. usmieval. Neviem, čo 

bolo na tom smiešne, lebo z môjho pohľadu áno 2 krát vo svojej reči pripomenul to, že zase len 

do športu sa investuje. Už teraz to nie je len futbal, už teraz to sú všetky športy. 2 krát to 

spomenúť, že iba, iba, iba a potom nepočúvať to, do čoho všetkého sa naozaj reálne investuje. 

Čo všetko sa reálne pripravuje a vie o tom aj pán poslanec Balázs, že sa pripravujú projekty 

nielen čo sa týka športovej infraštruktúry. A že mesto sa snaží získať a že mesto opravuje všetko 

od základu. To, že sa tu 30 rokov nesadili stromy nikoho netrápilo. A teraz sa sadia. To, že sa 

robia chodníky, že sa robia cesty ako povedala pani vedúca odboru finančného tu pred 

chvíľkou, 1,2 milióna cesty, 360 tisíc chodníky. To bola investícia za posledné 2? 4 roky 

investícia. Môžeme si to porovnať aká bola pred rokom 2018 investícia do týchto infra... do 

infraštruktúry dopravnej. A áno chystáme ďalšie veci, čo sa týka aj ciest, aj chodníkov 
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a postupne sa to robí. Hra so slovíčkami. Finančná komisia rozhodla. Finančná komisia 

nerozhodla. Rozhoduje zastupiteľstvo. Len poopravujem, poopravujem, poopravujem 

na...poprosím ťa, ja som ti neskákal do reči. Finančná komisia odporučila, a tak ako povedal 

pán predseda finančnej komisii, komisie rozprávali sme sa o tom hodinu. Áno rozobrali sme to 

do detailov a finančná komisia posudzovala argumenty aj na jednej strane, aj na druhej strane. 

Či ísť do dlhého úveru, či ísť do krátkeho úveru a snažili sme sa nájsť kompromis a odporučiť 

MZ. Samozrejme je na MZ za čo zahlasuje. K tomu prekleňovaciemu, alebo kapitálovému 

úveru sa nebudem vracať. Myslím, že pán kolega Kuhn to pekne vystihol. Radšej by som práve 

ešte na to poukázal, že na jednej strane sa plače, že Rožňavčania tu nechcú ostať, lebo nič tu 

nie je, ale keď chceme investovať do toho, aby tu ostali, tak teraz je to zle. Nie. Ty si povedal, 

že áno chcel si 50%. Tu pán primátor ti vyvráti, že my budeme mať, už teraz máme 50% 

a budeme mať určite viac aj bez toho, aby to bolo niekde schválené sa snaží zohnať peniaze čo 

možno na maximum. A už teraz tvoju podmienku, ktorú si chcel dať schváliť sme splnili. 

Jednoducho bez investícií nie je rozvoj. Mestá, kde to pochopili skôr tam to išlo rýchlejšie. 

Možno to nebolo tak, že sa robilo všetko naraz. Áno pani vedúca odboru finančného je veľakrát 

zúfalá z toho, že do čoho všetkého sa mesto púšťa, ale v tom zmysle, že všade bude potrebný 

aj, potrebné budú finančné prostriedky na, na spolufinancovanie atď. Ale v žiadnom prípade 

nie je ohrozený chod mesta. To bolo zase len vytrhnuté z kontextu a z toho, čo pani vedúca 

povedala. Lebo je to ľúbivé, lebo je to pekné povedať to na kameru. Ešte sa vyjadrím k jednej 

veci. Zachytil som taký šum, išlo to, išlo to možno niekde na sociálnej sieti alebo neviem, alebo 

v meste sa to, dostalo sa ku mne, že sa stopli práce kvôli financiám, alebo niečo. Boli sme 

s poslancami a s pánom primátorom na zimnom štadióne. Pracuje sa. Boli sme s pánom 

primátorom a s poslancami pozrieť sa na výstavbu štadióna v Nadabulej. Pracuje sa. Nič sa 

nestoplo. A ešte raz. Ja som veľmi rád, že konečne je tu rozvoj. A že tento rozvoj môžeme ešte 

ďalej podporiť. A jednoducho tieto finančné prostriedky, keď sa zainvestujú, generujú nám také 

úspory, že do budúcna to bude ľahšie. Myslím, že aj v minulosti sa vyberali úvery a nemusím 

to pripomínať, že ešte stále splácame úvery, o ktorých sme my nerozhodli. Takže podsúvať tu 

podprahovo, že my zadĺžime budúce generácie. Potom to isté môžem povedať, že či tie 

generácie pred nami zadĺžili nás tu. Pán kolega Kuhn pekne hovoril aké bolo zadĺženie mesta 

pred 14-timi, 15-timi rokmi, ktoré bolo podstatne vyššie. A kto to splácal? Však vždy to budem 

splácať my všetci tu v Rožňave. Vždy. Či to v minulosti vyberali úvery, či to vyberáme teraz. 

Ale ako pán kolega Kuhn dobre povedal, nie je jedno na čo sa tie financie použijú. Je dôležité, 

aby sa použili na rozvoj mesta, ktorý nám bude generovať ďalšie úspory a ďalší rozvoj. 

Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Ja tak len na doplnenie. Minulý rok sme zaplatili Kremšskú banku sa 

mi zdá alebo pred 2 rokmi. Teraz presne neviem. Hej. 30 ročný alebo koľko? 30 ročný úver. 

Ale sme hrdí na OKC, alebo na naše divadlo Actores, ktoré 30 rokov funguje. Vlastne 30 ročný 

hej. Takže áno pán primátor v tej dobe buchli po stole, vybrali, postavili jednu krásnu budovu. 

V tej dobe si myslím, že nadštandardná, teraz možno už, možno vďaka tomu, že postavili to 

tak, ako pred tým postavili, že potrebuje nejaké zateplenie, potrebuje nejakú izoláciu 

potrebujeme zabezpečiť, ale minulý rok sme splatili 30 ročný úver a nebudem vyčítať 

predošlým primátorom, lebo máme jednu krásnu budovu. Stále zvonka je veľmi krásna. Aj keď 

trošku nám prefukujú okná, ale hľadáme zdroje. Strecha pretekala niekoľko rokov. Aj to sme 

opravili. Jednoducho vám poviem, ja by som ešte možno tak pani Leskovjanskú poprosil, že 

vlastne by sme vybrali ten miliónový úver. Kedy sme vyberali ho. Vieme povedať? Ten 

miliónový. V ktorom roku. Pred 2, 3 rokmi? Mali sme ešte na účte teraz nie 900 tisíc? Nech sa 

páči len povedzte ako fungujem ja, alebo ako fungujem ja ako dozerám na tie peniaze, aby sme 



19 
 

si tu nepovedali, že teraz o chvíľu, že ta načo vyberáme ďalší úver hej? To nebolo, že vybrali 

sme úver a bum, bum vybúchali sme.  

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

V roku 2022 sme vyberali 2 milióny. Tie sme použili. V roku 2024 sme vybrali 1 milión. Ten 

ešte máme na účte. Ten ideme použiť teraz na splát... na úhradu faktúr. 

 

p. primátor Michal Domik 

Hej takže aby sme vedeli, že nevybúchavame my teraz hore dole lietajú peniaze. Nehovoriac 

o tom, čo nevidno. Ako žiaden primátor nerád, ja nemám, neriešim tieto veci. Ale neviditeľné 

veci. My sme kúpili za 600 tisíc pozemky. Za skoro 650 tisíc, alebo za 700 tisíc sme kúpili 

pozemky. Kto vlastne, nikto si tam nič nevšimne, že komu to patrí. Na katastri áno, ale mestu 

patrí. Keby som nekupoval pozemky, tak by sme platili nájomné tým ľuďom. Plno peňazí by 

sme vyhodili. 700 tisíc za neviditeľnú vec. Lebo nikto nevie komu to patrí, čo to je. Chodník 

rozbitý, chodník rozbitý. Ale ten chodník patril niekomu, ktorý vlastne už teraz patrí mestu. 

Takže sa nakúpilo za 700 tisíc, keď bolo hojnosti a vlastne išlo to, fungovalo. Nemali sme 

problém nakúpiť za 700 tisíc majetok pre mesto. Čo vlastne pre mňa nie. Radšej 700 tisíc som 

mohol urobiť chodníky, detské ihriská všetko hej. Poslanci spokojní, každý by bol vysmiaty, 

že sa tu rozvíja. A my sme nejakú neviditeľnú vec vyhodili 700 tisíc. Aj na to netreba zabúdať, 

že aj takéto veci sa tu kupujú. A, a aj tam sa používajú niektoré peniaze. Takže ešte predtým 

dám ďalším poslancom. Pani Leskovjanská nech sa páči. 

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

Teraz sme vyfiltrovali. Tak za posledné 4 roky sme investovali do opravy ciest, budovania 

nových ciest ako je Gyulapalag, cyklochodník atď. 2,7 milióna za posledné 4 roky. Plus 

príspevku technické služby majú a vykonávajú opravy. Takže sa nemôže povedať, že mesto 

nevykonáva opravu, alebo budovanie nových ciest či rekonštrukciu chodníkov. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. 

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

Viete môžeme to rozobrať. Máme to tu pred sebou a .... 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja mám to v hlave.  

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

...sú veci čo sme zabudli. Či cyklochodník, Gyulapalag nová cesta, sanatórim na bani nová cesta 

bola, chodníky boli robené, opravy boli vykonávané, ale bolo robené aj technické zhodnotenie. 

Je to 2,7 milióna za 4 roky.  

 

p. primátor Michal Domik 

Parkoviská pri Zlatej, parkovisko pri zimnom štadióne. Rôzne, rôzne parkoviská a cesty. 

Všetko budujeme. Všetko budujete, dajte mi priestor a všetko budu... všetko sa vybuduje 

a potom už konečne chcem si oddýchnuť aj ja. Som si povedal ako nemám problém, veď už 

verejne určite všetci. Ešte jedno volebné obdobie pôjdem a potom už chcem sa vrátiť k svojej 

rodine a fungovať tak, aby som sa im mohol venovať. Takže som ochotný pomôcť tomu mestu 

ekonomicky vzrásť aby zastavili sme odliv občanov a vybudovali to mesto tak, aby som bol 

potom hrdý, aby s hrdou hlavou, so zdvihnutou hlavou som hockedy prešiel cez mesto 
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a každému sa poďakoval alebo každému a pozdravil. Takže určite tu nie, tak ako bolo 

povedané, že my vyberieme úver a rozbúchame úver. Zovšadiaľ zháňam peniaze čo najviac 

peňazí aby do tohto mesta prišlo. Ako vidíte Zlatá 3,5 milióna máme odsúhlasené peniaze. 

Samozrejme stále nejaký zádrhel. Veď keď sa robí, robia sa chyby hej. Verejné obstarávanie 

rieši sa teraz na novo. Takže veríme. Čo sa týka maďarskej školy 40, 50 rokov, 40 rokov čaká 

tak isto na zateplenie, výmenu fasády, preteká nám teraz strecha, čo rýchlo musíme urgentne. 

Všade tie problémy sú. Pokračovať budeme v chodníkoch, cestách, parkoviskách. Parkoviská, 

čo sme vybrali, je veľký záujem. Vidíte koľko tu bolo diskusie. Nebude to fungovať. Koľko. 

Funguje to. Ľudia dobrovoľne sú ochotní zaplatiť 400 euro. Máme tam už druhú etapu, kde 

ľudia, ďalší ľudia chcú si prenajať to parkovisko za 400 euro. Vyjde nám to 120 tisíc. 

Nerozhajdákame žiadne. Všetky peniaze sa investujú tam, skadiaľ prišli. Ak prišlo 

z parkoviska, pôjde do parkoviska. Keď pôjde zo zimného štadióna chcem, aby to išlo naspäť 

do zimného štadióna a hokejistom. Keď to pôjde z kúpaliska, nech sa vrátia peniaze, tak ako 

hovorím v Rimavskej Sobote, do kúpaliska. Aby sa to rozvíjalo, aby to začalo generovať ďalšie 

peniaze. A to je veľmi dôležité. Takto nastaviť celé mesto, že aby to začalo fungovať. Aby 

generovalo ďalšie a ďalšie zisky a potom sa to vlastne aj to kúpalisko môže potom rozvíjať. 

Klzisko sa môže rozvíjať a všetko v meste sa bude môcť potom rozvíjať. Pán poslanec Bolaček 

nech sa páči. Ospravedlňujem sa. Už vy asi najdlhšie čakáte, lebo medzi prvými ste boli 

prihlásený. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Nevadí. Ďakujem. Ja trošku odľahčím možno zo začiatku. Cítim sa tu už ako v klube 

pamätníkov. Počúvame tu, čo bolo pred 40-timi rokmi, 15-timi rokmi. Za chvíľu tu niekto príde 

so 100 rokmi možno, keď tu ešte vozy chodili. Situácia pred 40-timi, 15-timi, 10-timi, 8-mymi, 

možno aj pred 3-ma rokmi bola diametrálne odlišná ako je teraz či už na Slovensku alebo 

v Rožňave, ale aj celkovo vo svete. Takže poprosím, keby sme už prešli od tohto porovnávania 

kto bol kedysi, kto bol horší, že my sme lepší a podobne. Porovnávajme sa sami so sebou, čo 

sme mohli my dokázať a čo sme dokázali. Bolo by to si myslím, že prínosnejšie pre nás 

všetkých, keby sme si tu latku nastavili vyššie. Lebo samozrejme keď tú latku si dáme nízko 

tak nie je umením ju nepodliezť hej. Nastaviť zrkadlo radšej sami sebe. Sme tu už predsa len 

tých 6 rokov, takže už je tam tiež nejaká doba. Taktiež by som sa vyvaroval verejných vyjadrení, 

že obyvatelia mesta Rožňava 40 rokov využívajú stavbu, ktorá nebola skolaudovaná. Ďakujem. 

Môj prínos k tomuto, k tejto diskusii by bol poznáte môj názor na zimný štadión, že podľa mňa 

osobne tá forma akou sme išli nebola z môjho pohľadu tá správna. Ale demokraticky sme sa 

rozhodli, že touto chceme ísť takže to akceptujem. Za úver hlasovať budem, lebo si myslím 

a som rád, že konečne sme sa pustili do veľkých projektov. Z tohto pohľadu je mi ľúto, že sme 

to neurobili skôr, keď boli tie, keď bola tá situácia na úverovom trhu pre nás jednoduchšia 

možno. Ale ešte raz. Som rád, že sme sa konečne do niečoho veľkého pustili, robíme to, poďme 

do toho a keď sme sa už rozhodli ísť touto cestou, tak nech je to čím skôr hotové a nech to vedia 

všetci využívať. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne. Vážime si, presne ako tieto slová. Pán poslanec Kuhn s faktickou nech 

sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Pán kolega buď konzistentný. Najprv tuná hovoríš o tom, že nemali by sme porovnávať, čo 

bolo predtým a zakončil si to tým, že si porovnával, že aké nízke úroky boli predtým hej. Takže 

keď, takže...ale to je jedno, že tie dobré úroky boli pred koľkými rokmi? Erika? Áno pred tromi 

rokmi. Hej čiže, čiže čo je pre teba, čo sa nemá porovnávať. Že, že môžeme porovnávať 
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posledné 2 roky, alebo 3 roky, alebo 4 roky a už potom nie? Akože porovnávať môžeš 

čokoľvek. Je úplne legitímne. Môžeš porovnávať mestá hej. Môžeš porovnávať mesto Rožňava 

s inými mestami porovnateľnej veľkosti, že čo vybudovali. Môžeš porovnávať, čo sa urobilo 

za posledné 4 roky, čo sa spravilo predchádzajúce, pred predchádzajúce volebné obdobia. 

Všeličo môžeš porovnávať hej. Takže nehovor, že toto sa nemôže porovnávať, ale toto, toto sa 

môže porovnávať. To je nekonzistentné. Len toľko. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nech sa páči pán poslanec Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ivan je mi ľúto, že z toho všetkého, čo som povedal si si odniesol iba toto. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Teraz môžem povedať, že súhlasíme. Dobre. Nehľadajme chyby po sebe všetci. Urobíme aj 

v rozhovoroch, aj pri rozprávaní, rozprávajme chyby Ivan tak isto si miesto úveru povedal úrok. 

17 ročný úrok. Hej takže vidíš ako, aj ja ako robím tu chyby určite blbosti sem tam poviem. 

Takže ako to je súčasťou celého. Nech sa páči pán Bischof. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Nemôžem súhlasiť s kolegom Bolačekom a prepáčte pán primátor v tom, v tejto vete nebudem 

súhlasiť ani s vami. Porovnávanie je práveže najdôležitejšie. Tu ide o kontext. To mesto nám 

nespadlo posledné 2 volebné obdobia pred nás. To mesto je tu niekoľko storočí. A keď 

porovnávame od socializmu 40 rokov posledných, ako sa tu šafárilo, ako sa tu investovalo to je 

práveže to najdôležitejšie, najdôležitejšie aby bolo práve vidno to, čo sa za posledné dva 

volebné, dve volebné obdobia urobilo.  Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak ja ako skromne a pokorne nechcel som to rozvíjať, že áno treba 

porovnávať. Ale porovnávajú to potom občania nášho mesta. Mňa keď dakto osloví, že či to 

zvládam, že toľko nenávisti sem tam vojde na ten facebook alebo že ma kritizujú. Hovorím 

bohužiaľ musím vychádzať z čísiel, ale ja si myslím, že aj páni poslanci musia vychádzať 

z čísiel. Jediné čísla, čo sú, tak to sú voľby. V prvých som dostal 1 700 a v druhom volebnom 

som dostal 3 400. Raz toľko hlasov. Takže pre mňa toto je smerodajné, že tej väčšine občanov 

mesta vyhovieme. A mnohokrát musím vysvetľovať aj študentom, že prečo, ako to funguje, že 

nemôže byť každý spokojný tak napr. pri Záhradníckej sme chceli postaviť detské ihrisko, čo 

sme aj postavili. Prišla petícia od nejakých starších ľudí, že oni už tam mali dlhé roky pokoj 

a teraz my tam ideme postaviť detské ihrisko. My sme uprednostnili mladé rodiny, aby to detské 

ihrisko, keď tam bolo pred 20-timi rokmi nech je aj teraz. Takže 75% obyvateľov toho okolia 

sme potešili a 25% obyvateľov sme vlastne naštvali. Takže takto funguje mesto, že nie každému 

vieme vyhovieť. Takže aj študentom tak vysvetľujem, že prečo sú aj na facebooku niektorí 

ľudia, ktorí nie sú spokojní s našou prácou. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Veľmi jednoducho zhrnúť. Chcem vás kolegovia poprosiť. Neberme tuná do úst nahlas 

prekleňovací úver, lebo to ani náznakom nemá žiadny charakter prekleňovacieho úveru. 

A v materiáloch pred sebou v počítačoch máme kapitálový úver. Takže buďte takí dobrí 

neklamme obyvateľov mesta slovne. Takže toľko k tomu. Kolegovia oprava a údržba ciest je 

normálna úloha samosprávy. Tie cesty, chodníky sa raz postavia, treba ich udržiavať a potom 

po 30, 40-tich rokoch rekonštruovať. Takže zase sa netvárme, že každý rok niečo investujeme 
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do chodníkov, že my robíme dajakú nadprácu. Nie. To je úloha, ktorú každoročne treba robiť, 

aby bola kontinuita. Už viackrát zaznelo, že len teraz sa robí. Doteraz sa neurobilo nič. 

Poprosím vás majte trošku úcty k predchádzajúcim vedeniam mesta. Vážme si aj ich robotu. 

Myslím si, že každý primátor, a každý poslanec, ktorý tu sedeli robili tú svoju úlohu najlepšie 

ako v tom období vedeli a majme trošku pokory k tomu. My tu teraz sedíme. Teraz v tej stoličke 

oni sedeli roky nazad. Nemyslím si, že nám prislúcha, aby sme posudzovali, že kto, čo, kedy, 

ako robil. Si myslím, že každý robil najlepšie ako vedel podľa svojho vedomia a svedomia. 

Buďte taký dobrý k tomuto sa takto nevracajme. Podľa mňa to nie je pekné. Záver tohto celého 

je taký, že ten projekt je pekný. Ten zimný štadión bude jedna krásna stavba, ktorá jak som 

povedal, pán primátor po tebe a po tvojom vedení tuná zostane v meste. Tak isto úžasná 

investícia je aj ten štadión v Nadabulej. Veľmi dobre to vyzerá. Držím palce k tomu, aby sa to 

podarilo kvalitne a dobre dokončiť včas a taktiež držím palce k tomu, aby sa aspoň časť 

prostriedkov, alebo tých 50% ako si spomenul, podarilo refinancovať z cudzích zdrojov. Takže, 

takže je tu jeden krásny projekt a za tento úver samozrejme hlasovať budem, lebo konečne sa 

teším z toho, čo tu 10 rokov hovorím, že nebojme sa veľkých čísel, nebojme sa veľkých 

projektov poďme. A svoj cieľ som touto debatou do určitej miery dosiahol. Dajaký taký slabý 

verejný prísľub tu odznel, že v podstate na zvyšok obyvateľstva sa myslí, robí sa, cesty atď., 

atď. Takže teším sa z toho, držím vám palce, poďme do toho, dokončme to. Ďakujem pekne za 

všetkých obyvateľov mesta. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. ešte jednu takú maličkú. Nechcem už fakt rozvíjať. Ja som verejne 

rozprával prekle.... my medzi sebou, aby vám som to chcel vysvetliť, že áno úver ste vedeli, že 

ešte minulý rok ste odsúhlasili ho, takže nemôžem ho nazvať ináč. Len, že teraz momentálne 

prečo ho rýchlo potrebujeme vybrať. Že potrebujeme preklenúť hej tie peniaze. Aby sme tak... 

Už to je taká hra so slovíčkami, taká nešťastná, že prekleňujúci. Teraz potrebujeme 

prekleňujúci. Ale to len v našej partii. Určite verejne to nebolo povedané, že ideme vyberať 

prekleňujúci úver, ale že teraz potrebujeme rýchlo za to sme museli rýchlo zvolať komisiu, aby 

čo najrýchlejšie, aby nezastali. Videli ste, že tam tá aj jedna aj druhá firma idú naplno. Aby 

nezastavili sme úplne stavbu. A im som dal povedať, že áno. Zato som vás pán poslanec Balázs 

zvlášť zobral tam a mal som vtedy kontrolný deň a som sa im ospravedlnil, že páni ide aj o vás, 

lebo idem riešiť pána poslanca z opozícii, z opozície hej, že presvedčiť ho, že treba pokračovať 

v týchto prácach aby nám na to obdobie, kým prídu  nám iné zdroje aby odsúhlasil ten úver, 

aby stavba pokračovala ďalej. Takže povedali dobre, dobre pán primátor ospravedlňujeme vás, 

len choďte pokojne ho presvedčiť. Takže len toľko. V dobrom. Ďakujeme pekne už aj za tie 

pekné slová. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Pán kolega Balázs máte pravdu, že opravovanie ciest, asfaltovanie ciest, chodníkov je úplne 

bežná údržba, ktorá sa má robiť pravidelne. Koľko chodníkov a ciest sa na Vargovom poli 

opravilo v roku 2000, koľko sa opravilo v roku 2001, 2002, 2003, 2004, 2005, 6 a môžem tak 

pokračovať hej. Prečo sa robili všetky komplet chodníky naraz. Lebo sa tu na to 50 rokov 

kašľalo. Hej pred 50-timi rokmi sa to spravilo a miesto toho, aby sa to potom postupne začalo 

robiť, že, že jeden rok sa spraví jeden chodník, druhý rok sa spraví 3 chodník, 4 rok sa spraví 

tretí, potom sa spraví nejaká jedna cesta, druhá cesta. Hej toto sa malo robiť v priebehu 20-tich 

rokov sa malo spraviť postupne. A to raz hovorím len o Vargovom poli. To isté sa môže 

povedať o, o sídlisku Juh, ktoré je ale oveľa novšie hej. Vargové pole je to najstaršie sídlisko 

v Rožňave, keď berieme ako sídlisko obytných domov, nie teda rodinných domov. My tu teraz 

stojíme, aj tí, čo boli pred nami stáli pred tým, že, že proste je tu obrovský investičný dlh. Asi 

viete, rozumiete tomu výrazu, čo je investičný dlh. Ktorý potrebujeme spraviť. A robíme to 
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naraz. Nerobíme to po jednom chodníku. Robíme to vo veľkých celkoch a potom si to 

samozrejme vyžaduje, vyžaduje aj takéto investície. A preto má zmysel. Hej áno, akože preto 

porovnávam, preto porovnávam. Áno robíme úplne samozrejmé veci, samozrejmé veci, ktoré 

sa tu mali robiť 30 rokov, 30 rokov sa tu nediali. Teraz sa tu začali diať tie samozrejmé veci. 

Takže áno je to trápne, že musíme sa chváliť samozrejmosťami, ale bohužiaľ tie samozrejmosti 

tu 30 rokov neboli samozrejmosti. Mali byť. Neboli. A teraz konečne sú. A vy si z toho robíte 

srandu. Dobre. Ďakujem. Dovidenia. Dopočutia. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Pán kolega srandu si z toho nerobím. Viete, že vás mám veľmi rád ako sparinga. Takže pýtate 

sa koľko sa investovalo do chodníkov, roky ste sa pýtali. Pred chvíľou ste hovorili 

a nezapamätal som si číslo, že koľko rokov ste poslancom. Keby ste boli taký dobrý zopakovať. 

A prípadne sa, sa potom pozrieť do zrkadla a opýtať sa, že prečo sa tak málo investovalo. Lebo 

vy ste tuná hovoril, že vy ste tuná profesne jeden z najstarších poslancov, takže asi si viete sám 

odpovedať. Ja  nie som tu tak dlho ako vy.  

 

p. primátor Michal Domik 

No musí, nemusí pán poslanec Kuhn. Ja si myslím, že poviem aj zaňho. Vtedy bol v opozícii 

a nemal dosah na tieto veci. Bol len ako štatista hej, ako vtedy bol sparing partner pre všetkých 

ostatných. A ja si myslím, že to isté povie pán Kuhn, že v opozícii je ťažšie niečo presadiť ako 

v koalícii. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Pán kolega keby ste boli sledovali rožňavskú, rožňavskú politiku aj pred tým ako ste sa stali 

poslancom, tak by ste vedeli koľko návrhov sme v zastupiteľstve predkladali a ako nám boli 

zmietané zo stola hej. Ja som navrhoval na zastupiteľstve už niekedy v roku 2011, 12 aby sme 

zaviedli spoplatnené parkovanie pre ako že, že si človek môže zaplatiť akože miesto, že niekde 

chcem mať istotu, že zaparkujem. Zaveďme to. Nie božechráň lebo však ako by sa ľudia tento 

na nás vrhli a už by nás druhý krát nezvolili. Teraz to ideme zavádzať s viac ako 10 ročným 

meškaním a ľudia sú ochotní zaplatiť za to, aby mali istou, že keď príde z roboty domov 

zaparkuje. Hej nie každý si to môže dovoliť. Samozrejme. Nie každý si môže dovoliť auto. 

Akože kritizovať, že ale to zvýhodňuje bohatých. No áno bohatých zvýhodňuje to, že si môžu 

kúpiť auto, resp. lepšie auto, 2 autá si môžu kúpiť. Akože absolútnu spravodlivosť nenájdeme. 

Hej a toto sú veci, čo som ja navrhoval pred rokmi. Neprešlo to. Posledných 6 rokov sa darí 

riešiť veci, kde, kde proste ktoré som chcel ja riešiť už dávnejšie. Teraz pre to nachádzam 

pochopenie aj u primátora aj u väčšiny kolegov poslancov. Nie pre všetko hej. Akože sú veci, 

kde sa napr. s pánom primátorom nezhodneme, ale však to je normálne. Nemôžme úplne vo 

všetkom súhlasiť. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak rýchlo. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Už, už sme 

prešli. Prečítam návrh na uznesenie. Máme tu. Hej, hej, hej. Dáme toto 17. Nebol hej. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje podmienky kapitálového úveru, schváleného 

uznesením MZ č. 178/2024 na krytie kapitálových výdavkov schválených v rozpočte na rok 

2025 od Prima banky a.s. s variabilným úrokom na báze 12M Euribor na obdobie splácania 17 

rokov, vo výške 3 000 000 € s jednorazovým čerpaním. Ukladá uzatvoriť zmluvu o poskytnutí 

úveru a predložiť žiadosť o čerpanie úveru Prima banke, a.s. Nech sa páči prosím hlasujme. 
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Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem veľmi pekne všetkým poslancom.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 10 Koncepcia rozvoja športu mesta Rožňava 2025 – 2030 

Pán poslanec Dávid nech sa páči. 

 

p. poslanec Ladislav Dávid 

Dobrý deň prajem všetkým. Chcel by som tam ešte predtým, ako poviem, že komisia športu 

odporúča toto schváliť túto koncepciu. Je tam chyba taká maličká v grafe č. 5 na strane č. 28. 

Je tam tabuľka trošku rozhádzaná tak iba toto by som poprosil upraviť. A chcel by som sa 

poďakovať hlavne Filipovi Pollákovi aj všetkým, ktorí pracovali na tejto koncepcii. Neviem či 

ste to našli na tej strane 28. je to tam vlastne iba tie stĺpce sú rozhádzané. Toľko. Komisia športu 

odporúča MZ schváliť túto koncepciu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási. Opravu, tam len oprava bude. Dobre. Nikto sa nehlási do 

diskusie uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Koncepciu rozvoja športu mesta Rožňava 2025 – 

2030 podľa predloženého návrhu. Ukladá zverejniť Koncepciu rozvoja športu mesta Rožňava 

2025 – 2030 na webovom sídle mesta. Prosím hlasujme  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 11 Menovanie redakčnej rady Rožňavských novín – informatívna 

správa 

Otváram diskusiu. Pán Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky navrhuje MZ 

v Rožňave zobrať na vedomie primátorom menovaných nových členov redakčnej rady 

Rožňavských novín. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie menovanie nových členov redakčnej rady 

Rožňavských novín v zložení: 

Ing. Štefan Barczi, MBA, PaedDr. Silvia Hajdúová, Ing. Filip Pollák, Mgr. Alžbeta Tamásová 

a Róbert Šimko. Prosím hlasujme. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k majetko-právnym záležitostiam. 

K bodu rokovania č. 12/1 Peter Parditka, Kružná 37, 049 51 Brzotín - zverejnenie zámeru 

predaja pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči, komisia finančná. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Pán kolega Kelecsényi môžem aj za teba alebo? Dobre. Takže komisia výstavby odporúča MZ 

schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta. A finančná komisia odporúča MZ 

schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta za cenu 25 eur za m2. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta v k. 

ú. Rožňava, parcela parc. č. KN C 875/169 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 419 m2, 

zapísaného na LV 3001, pre Petra Parditku, bytom Kružná 37, Brzotín, podľa § 9a ods. 15 písm. 

f) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. h) Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 25 euro za m2. Všetky náklady súvisiace s predajom 

bude znášať kupujúci. Prosím hlasujme.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania 12/2 Reformovaná kresťanská cirkev na Slovensku – cirkevný zbor Rožňava, 

Kósu Schoppera 25, Rožňava Stela Školníková a Miloslav Školník, Kósu Schoppera 27, 

Rožňava - zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Komisia výstavby nech sa páči pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Dobrý deň prajem. Komisia výstavby odporučila schváliť MZ zverejnenie zámeru predaja 

predmetného pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán primátor, vážení poslanci. Dovoľte mi, aby som vyjadril 

svoj názor k tomuto bodu dnešného zastupiteľstva. Vynasnažil som dôkladne preštudovať daný 

materiál a skôr než by sme odsúhlasili zámer predaja tohto pozemku chcel by som vám 

poukázať na určité fakty.  Tak, ako ste mohli aj vy čítať, tak, tak v dôvodovej správe, ako aj 

stanovisku hlavného architekta je písaný, že uvedený pozemok je využívaný ako prístupová 

cesta na vchod ku domu pána Školníka. A čo sa týka reformovanej cirkvi, tak ja ešte z detstva 

sa pamätám, keď sme chodili na faru, na náuku náboženstva, že aj niekdajší farár, teraz emeritný 

biskup, ako aj Čestný občan Rožňavy doktor Erdődy Gejza cez tento pozemok chodil so svojím 

trabantom na dvor fary. Dodnes je tam veľká brána, ktorú pri miestnom šetrení členovia komisie 

výstavby aj mohli vidieť. Treba poznamenať, že predmetný pozemok so svojou rozlohou, úzkou 

a dlhou, cirka 5 x 33 metrov na iné účely ani sa nedá využiť. Keď schválime tento materiál tak, 

ako je to navrhnuté najmä, čo sa týka ceny predaja, t. j. 25 eur za 1 m2, bude to precedens a sa 

nečudujme, keď aj mestu pozemky pod cestami alebo chodníkmi budú predávať majitelia 

pozemkov za oveľa vyššiu cenu než je to teraz zaužívané. Nie až tak dávno toto zastupiteľstvo 

schválilo predaj pozemkov, ktoré sú využívané ako záhrady na pestovanie zeleniny a ovocia na 

ulici Marikovszkého za cenu 15 eur. Pozemky pod garážami sa bežne predávajú za 20 eur. 

Taktiež nedávno pozemky pod chodníkmi boli ohodnotené znaleckými posudkami s cenou 

cirka 18 eur. A pozemky pod cestami mesto kupuje maximálne za 5, 6 eur. A teraz za predaj 

pozemku, ktorý je používaný na prístupovú cestu k rodinnému domu resp. na dvor finančnou 

komisiou je navrhnutý predaj za 25 eur. O tom už nehovoriac, že pred chvíľkou sme odsúhlasili 

predaj pozemku ktorý, keď pozriete na priloženú mapu svojou rozlohou je možné považovať aj 

ako stavebný pozemok, lebo kľudne môžeme na tom pozemku postaviť aj rodinný dom. Dobre 

sa pamätáme na to obdobie, keď v 80-tych rokoch na výstavby rodinných domov boli určené 

a predávané pozemky s rozlohou 400 m2. Neviem finančná komisia podľa čoho posudzovala 

a navrhuje rovnakú predajnú cenu za predaj tak povediac stavebného pozemku a pozemku, 

ktorý sa používa ako prístupová cesta. Ale aby ani v budúcnosti mesto nemal zbytočné 

naťahovačky a nepríjemnosti z kupovania pozemkov pod cestami na základe vyššie uvedených 
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skutočností dávam pozmeňujúci návrh, čo sa týka ceny predaja tohto pozemku a to znížením 

navrhnutej ceny o 5 eur. To jest na, z 25 eur na 20 eur. Ďakujem pekne za pozornosť. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Pár skutočností z komisie výstavby. Na Podrákoši to nie je stavebný 

pozemok. To bolo predmetom rokovania aj na stavebnej komisii, kde sa jednoznačne vyjadril 

hlavný architekt, že rozlohou to nespĺňa. Možno kedysi spĺňalo, v súčasnosti nespĺňa. Nie je 

možné tam postaviť. A je v takom istom režime ako tento pozemok, lebo je to vysporadúvanie 

starých, starých pozemkov, kde boli oplotenia zabraté takým spôsobom, že mnohokrát tí ľudia 

ani nevedeli, že využívajú mestský pozemok. Máme x precedensov za posledných 6 rokov, kde 

túto cenu dávali za, túto cenu určovali na 25 eur za m2 práve pri takýchto pozemkoch. Máme 

nespočetne veľa. Máme niekoľko cenových hladín na finančnej komisii. Áno od 15 do 25 eur 

zhruba. Pri stavebných pozemkoch ako, ktoré spomínaš je tá cena vyššia. Tuším, že naposledy 

sme okolo 50, 60 eur určovali takýto stavebný pozemok. Rozdelenie pozemku, tu sa chcem aj 

poďakovať odboru právnemu a správy majetku, kde došlo k dohode medzi susedmi. Čo tiež 

bolo na začiatku dosť problematické, ale došlo k dohode. A čo sa týka samotného hlasovania, 

samotného bodu programu si myslím pán poslanec, že či nezvážiš, že či nie si v konflikte 

záujmov hlasovať o tomto bode programu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Tak najprv komisia finančná odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta 

za cenu 25 eur za m2. Pokiaľ ide k tým niektorým veciam, ktoré spomenul kolega Beke. Ten 

jeden pozemok, čo spomína, čo budeme tiež, čo bude predmetom dnešného rokovania, ja sám 

som sa pýtal, bol som na zasadnutí komisie výstavby a pýtal som sa na to či sa tento pozemok 

nedá považovať za stavebný pozemok. A hlavný architekt mesta povedal, že nie, pretože má 

rozlohu asi 400 m2 a podľa aktuálnych pravidiel v meste Rožňava, na, na to, aby bol nejaký 

pozemok vhodný, ako stavebný musí byť 480 m2. Plus sú tam, plus sú tam nejaké siete, ktoré 

vlastne neumožňujú, ponad tie siete sa tiež nemôže stavať. A, a je to veľmi podobný prípad, 

pretože majiteľ toho pozemku tvrdí, že v podstate to bol dakedy pozemok, ktorý patril ich 

rodine. Bol za socializmu vyvlastnený a oni si ho teraz kupujú. Čiže tiež môžu povedať, že je 

to nespravodlivé, že v podstate by mali dostať nejakú väčšiu zľavu. Ale teda my sme sa 

rozhodli, že, že v mnohých podobných prípadoch dávame tú cenu 25 metrov, 25 eur za m2. 25 

eur za m2. Keď ide vlastne o pozemky, ktoré, ktoré náležia k nejakému domu, čiže vlastne sa 

zväčšuje, zväčšuje sa výmera pozemku pri nejakom, pri nejakom dome a je jedno či je to kvôli 

tomu, že, že im stojí plot vlastne na tom pozemku, ktorý patrí mestu a oni si chcú odkúpiť ten, 

ten pozemok pod plotom a ešte nejaký meter navyše niekedy. Teda meter na, na šírku. Na m2 

to býva viacej samozrejme metrov štvorcových. Je rozdiel, keď a kupuje pozemok pod cestou 

kde, kde nič iné, ako cesta nemôže byť. Hej, keď, keď raz je tam cesta no tak to sa nedá 

považovať za stavebný pozemok. Teda stavebný je, lebo dá sa postaviť cesta, ale, ale nič iné 

tam nepostavíte. Je iné, keď sa odkupujú pozemky pod, pod garážami, kde už tiež asi sa nič iné 

nepostaví, keď je tam proste rad garáží. Takže, takže len tie garáže tam budú. A proste tí ľudia 

si to odkupujú preto, lebo za socializmu dostali teda povolenie, že môžete, pridelíme vám 

pozemok, ale ten pozemok ostane štátu. My vám pridelíme pozemok, môžete si postaviť garáž. 

A teraz si teda chcú odkúpiť ten pozemok aby, aby povedzme mohli v budúcnosti tú garáž 
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predať. Máme tam prípad, dneska budeme tiež prerokovať jednom pozemku, kde pokiaľ viem, 

tak vlastne ten pozemok slúži ako prístup do garáže. Hej tam sa vojde cez bránu, prejde sa cez 

ten pozemok a vzadu je, vzadu je garáž. Na Ulici Hviezdoslavovej. Takže tiež by mohol ten, 

ten majiteľ povedať, že ale on si neodkupuje pozemok ku domu, on si odkupuje prístupovú 

cestu ku garáži a tiež by mohol chcieť menšiu sumu. Proste faktom je, že, že keď si to odkúpia, 

tak vlastne zväčšia rozlohu svojho pozemku, zväčší sa hodnota nehnuteľnosti. Ja úplne 

rozumiem tomu, že, že v minulosti bola spáchaná krivda, keď, keď proste boli vzaté majetky 

cirkvi a miesto toho proste si museli niečo iné kúpiť a teraz si musia odkupovať pozemok, ale 

túto krivdu nespáchalo mesto. Hej to nerobilo, nie mesto zabavilo majetok cirkvi. Štát. 

A akékoľvek kompenzácie proste treba riešiť so štátom. Pokiaľ viem, tak, tak proste prebiehali 

reštitúcie aj cirkevného majetku, ktoré sa netýkali len majetku katolíckej cirkvi, ale aj ostatných 

cirkví. Čiže, čiže toto si mala proste riešiť reformovaná cirkev v tom čase, keď to bolo. Neviem 

či ešte stále je to možné. Ale proste mesto, mesto nemôže, nebolo by to fér podľa mňa, keby to 

takýmto spôsobom zase kompenzovalo. Lebo potom sa ozvú iní majitelia pozemkov, že a prečo 

teda oni si museli odkupovať za 25 eur za m2, keď, keď cirkev to dostala za 20 a teda aj oni 

chcú za 20. Takže toto považujem za, za najspravodlivejší kompromis. To, čo bolo odporúčanie 

finančnej komisie. Aj ja som teda hlasoval za, za túto sumu. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
...prečo bol pán kolega vyzvaný, že je v strete záujmov. Neviem. Ja by som sa vás opýtal, že 

keď je dakto v dačom aktívnejší ako ostatní a, a, a sa snaží v nejakej oblasti, čo je myslím si 

úloha poslanca, tlačiť vozík vpred, tak preto je v strete záujmov? Nad týmto by som sa zamyslel. 

Viete, lebo kolega Beke je v tomto aktívny, čo mu ďakujeme. A bavíme sa tu o smiešnom 

návrhu, prepáčte relatívne smiešnom návrhu, kde chcel úpravu ceny o 5-tich eurách. A pri 

všetkej úcte reformovaná cirkev častokrát supluje niektoré úlohy, ktoré možnáže za iné oblasti, 

nejdem menovať, že za koho, či sa týka vlastne, čo sa týka vlastne obyvateľov mesta. A, 

a symbolicky tých 5 eur úpravy je z môjho pohľadu nič oproti tomu, čo robí napr. reformovaná 

cirkev v oblasti školstva v meste Rožňava. Takže nad týmto by som sa skúsil trošku zamyslieť. 

Nad týmito relatívne, ešte raz ospravedlňujem sa, smiešnych 5 eur za m2. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Ešte predtým, ako dal by som pánovi zástupcovi slovo tak trošku, trošku 

ma zarazilo symbolicky, aby poslanci nemohli. Tu máme dajaké pravidlá, kde symbolicky 

potom každý začne lobovať za svoje a spadne nám tu celý systém. Každý máte svojich 

známych, kamarátov, priateľov. Som veľmi rád, že ani raz tu nebolo to, že niekto tu loboval. 

Aj keď boli nejaké pokusy. Ale sú určité pravidlá. Takže aj pánovi Bekemu veľmi som vďačný 

za to, čo robí, ale áno je v konflikte záujmov, dal samozrejme ten pozmeňujúci návrh. Bude, je 

akceptovaný. A veď pán zástupca len ho upozornil, že on by nemal hlasovať, keď je súčasťou 

tejto cirkvi. Nie celkom, ale má tam vzťahy. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Keď... 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči pán zástupca. 
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p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ja som ho len, aby zvážil. Je to na ňom. On musí vedieť a on musí cítiť či je alebo nie je. Ja 

som ho nenapomenul, že musí, nemusí. Ja som ho vyzval, aby zvážil. Je to na ňom. Pokiaľ 

dobre viem, bol funkcionárom tejto cirkvi, je príslušníkom tejto cirkvi. Neviem či je 

v súčasnosti a zastáva, keďže nie som tiež príslušníkom tejto cirkvi, neviem, či zastáva miesto, 

ale aktívne vystupuje na strane reformovanej cirkvi. To znamená, že háji záujmy cirkvi. Ako 

poslanec by mal rozhodovať teraz v mene mesta. V tomto som. Je to čisto na ňom nech to zváži, 

či je dostatočne schopný sa od toho odosobniť. Vôbec nebudem hodnotiť či áno, či nie. Je to 

čisto na ňom. Čo sa týka plus, mínus 5 eur. Áno aj v minulosti sme veľakrát rozoberali a bol by 

to ja poviem a použijem slová pána poslanca Bekeho, bol by to precedens, keby sme pri iných 

prípadoch, tak ako pán poslanec Kuhn hovoril, tu sme použili taký meter, tu sme použili taký 

meter. Áno čo robí reformovaná cirkev, ale uvedomme si, že tu nejdeme schvaľovať pozemok 

len pre reformovanú cirkev, ale aj o súkromnú osobu, lebo sa tam delí ten pozemok. Čiže teraz 

pre pa...pre reformuvanú cir...pardon, pre reformovanú cirkev dáme 20 eur, pre pána Školníka 

dáme 25 eur? Lebo pre všetky fyzické osoby v minulosti sme v podobných prípadoch a naozaj 

veľmi citlivo to vyhodnocujeme na komisii finančnej. V minulom volebnom období pán kolega 

Balázs si bol aj ty členom tejto komisie, resp. teraz si členom tejto komisie, minulé volebné 

obdobie si nebol a práve, práve teraz vidíš, že áno každý jeden materiál prejednávame aj 

s ohľadom na tieto skutočnosti, že aký bol nejaký ten historický kontext toho pozemku, ako je 

možné využiť ten, kde sa nachádza či je to blízko centra, či to nie je blízko centra. A precedensy 

za akých okolností a ako sme schvaľovali ceny jednotlivých pozemkov. Čiže naozaj veľmi 

citlivo pristupujeme k tomu ako. A nevytvárajme, znova by sme podľa môjho názoru, to je môj 

názor, ty môžeš mať iný názor. Ja ti ho neberiem. Ty keď hovoríš, že to nie je problém ja úplne 

rešpektujem tvoj názor. Nemám s tým ani najmenší problém. Ale ja to cítim takto, že 

v podobných prípadoch sme postupovali takto a vidím to správne, aby sme postupovali takto aj 

v tomto prípade. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
No ja len jednu takú naozaj faktickú poznámku. Keď vyzveme kolegu Bekeho na stred záujmov 

tak musíš kolega Michal vlastne, aby si používal rovnaký meter vyzvať napr. aj futbalistov, keď 

sa schvaľujú prostriedky do športu. Lebo oni priamo tie prostriedky v podstate dajakou formou 

tiež sú tam. Takže, keď chceme rovnaký meter, tak, tak potom všade. Nie len jedného. Aj, aj, 

aj funkcionárov futbalových. Vieš takže. Pretože rovnaký meter potom. Tu len o tú absurdnosť 

sa jedná. V tomto malom meste, keď, keď sme mnohý z nás od finančných komisií, cez 

športových klubov, cez cirkev. Niekde pôsobíme, lebo sme aktívny tak to nemôžme vlastne 

takto poňať.  

 

p. primátor Michal Domik 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Ja tu nevidím štatutára futbalového klubu. Čo sa týka funkcionárov áno. Je 

funkcionár a je funkcionár. Keď vidím, že niekto istým spôsobom háji záujmy, áno kývol si 

rukou. Nie je štatutár. Lebo cirkev nemá štatutára. V tom zmysle ako futbalový klub. Ešte raz. 

Nedávaj mi do úst slová, ktoré som nepovedal. Ja som ho nevyzval, aby nehlasoval. Ja som mu, 

sa ho opýtal, aby zvážil. Je to na ňom. Absolútne vôbec. Keď bude hlasovať ja s tým nemám 

najmenší problém. On musí vedieť či tam je alebo tam nie je ten konflikt záujmov. Všetci sme 
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podpisovali etický kódex. Všetci sme skladali sľub. Je to na ňom. Ja len viem, že hájil záujmy 

reformovanej cirkvi. Je to všetko na ňom. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Len na dovysvetlenie. Ja momentálne som nie v mene reformovanej 

cirkvi ako len orodujem o zníženie. Ale o to o aký pozemok ide. Je to pozemok, ktorý sa 

využíva na prístupovú cestu. Je to napísané aj v dôvodovej správe, aj hlavný architekt 

v stanovisku hlavného architekta. Teraz či je, ja nemusím vedieť ako len, že či je stavebný 

pozemok so štvorcovými metrami 419 alebo nie. Ale každý vieme, že onoho času ako len bolo 

a je možné ako len stavať alebo bolo by možné ako len stavať aj rodinný dom, alebo, alebo aj 

niečo iné ako len na tom pozemku kým na tomto pozemku ešte ani záhradu ako len riadnu ako 

sa nedá urobiť. Čo sa týka či som, alebo nie som v záujme konfliktu. Tak štatutárom ako cirkvi 

je farár a 2 kurátori. Ja nie som ani jeden z nich. Ale zase aby som náhodou ako len nedovolil, 

aby sa predalo a konečne dalo do pravej miery ako len tento pozemok, tak kľudne môžem sa 

zdržiavať hlasovania. Nemám s tým problém. Ale ako poslanec možno aj ja mám ako len právo 

podať pozmeňujúci návrh. Keďže, keďže len kvôli tomu, že som, že som reformovanej viery 

tak kvôli tomu nevylučovať trebárs z hlasovania. Necítim sa ako len že by, že by bolo to ako 

žiadúce, alebo bolo potrebné. Ale vzdám sa toho hlasovania. Aby bolo všetko v poriadku, aby 

konečne prebehol predaj toho pozemku a aj z toho hľadiska, že kým reformovaná cirkev podá 

materiál, môžete vedieť, odkupuje nejakých 32 m2, sused vyše 140 takže je taká maličká tá, tá 

plocha pre cirkev, že, že určite nezruinuje nás 25 eur. Ale z toho hľadiska, že je to ces..., že je 

to pozemok pod prístupovou cestou a nie ako záhrada trebárs. Ako, ako je pri Marikovszkého. 

Tam sa hovorí, že vtedy ale v tom období sa nedalo ako len lebo len tých 40 m2 bolo možné 

ako len vykupovať a ostatné bolo dané. Za totalizmu tak, ako aj Ivan hovoril, boli sme, cirkev 

ako boli zaťažený s tým, že skoro o 2 krát, keď nie 3 krát väčší pozemok sme mali a prakticky 

zlikvidovali tú budovu a v reštitúcii sa nedalo ako len prihlásiť, lebo pokiaľ niekto zobral nejaké 

peniaze ako len za, za tie pozemky a budovu tak už, už nemohol sa zúčastniť reštau...reštitúcii. 

A ale, ale tie prostriedky, tie peniaze čo boli ako len zaplatené tak nestačili na kúpu ako 

nevystačili na kúpu ako len ani, ani menšieho pozemku. Čiže muselo sa doložiť. Ďakujem 

pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

K tej téme, alebo otázke, že ide o prístupovú cestu. Ide o predaj pozemku z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. Nejde o obchodnú verejnú súťaž. Keď ide o obchodnú verejnú súťaž 

nemusíme dávať žiadne zdôvodnenie prečo ideme predať. No chceme predať, chceme peniaze. 

V okamžiku, keď ideme predávať z dôvodu hodného osobitného zreteľa musí byť v návrhu 

uvedené aký je ten osobitný zreteľ. Prečo to nejde nejakou transparentnou verejnou súťažou, 

kde proste budú súťažiť cirkev a, a sused, sused kto dá väčšiu sumu a tomu predáme. A ten 

osobitný zreteľ je, že to slúži na prístup na pozemku. Osobitný zreteľ môže byť, že už nám tam 

stojí plot a nechceme ho zbúrať. Osobitný zreteľ môže byť, že je to súčasť záhrady kde 

pestujeme mrkvičku. To všetko sú osobitné zretele. Čiže to nie je, že predávame, predávame 

cestu hej takže, takže tá cena by mala byť, že podľa, podľa katastra to nie je cesta. Aspoň teda 

neviem o tom. Opravte ma. Že by to bolo zapísané, že to je cestná komunikácia a predávame 

pozemok pod cestnou komunikáciou. To je, to je pozemok, ktorý sa integrálnou súčasťou proste 
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toho pozemku, stavebného pozemku, ktorý sa zväčší. A to že využíva, to, že sa používa na, na 

prístup to je len proste zdôvodnenie toho, toho osobitného, dôvodu osobitného, pardon. 

Z dôvodu hodného osobitného zreteľa aby som presne citoval zákon. Proste musíme tam nejaký 

takýto dôvod a toto, toto je dôvod. Bez, bez tej cesty by sa tam nedostali. Teda môžu prechádzať 

cez náš pozemok s našim súhlasom. Čože toto, toto nemá žiadny vplyv podľa môjho názoru na, 

na výšku ceny. Že teda či je to uvedené ako prístup, prístupová komunikácia alebo, alebo 

záhradka na pestovanie mrkvičky. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána 

poslanca Bekeho o pozmeňujúci návrh. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem za slovo. Že pozmeňujúci názo...návrh ako len by bol, že predať tento pozemok za 

cenu 20 eur za m2.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca Bekeho. 

Za 2 poslanci, proti 6-ti, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta v k. 

ú. Rožňava, časť z parc. č. KN C 426/2 zast. Plocha a nádvorie zapísanej na LV č. 3001 s 

výmerou spresnenou geometrickým plánom pre Reformovanú kresťanskú cirkev na Slovensku 

– cirkevný zbor Rožňava so sídlom Kósu Schoppera 25, Rožňava a pre Stelu Školníkovú 

a Miloslava Školníka, obaja bytom Kósu Schoppera č. 27, Rožňava, podľa § 9a, ods. 15 písm. 

f) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 10, ods. 11 písm. a) a h) 

Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 25 euro za m2. Všetky náklady súvisiace s 

predajom budú znášať kupujúci. Prosím hlasujme.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 12/3 Patrik Molčan a manželka Jana Molčanová, Garbiarska 1, 

Rožňava - predaj pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskus... Musím nabehnúť diskusiu. Pán 

poslanec Kuhn komisia finančná. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta za cenu 1 225 eur, čo je cena 

teda tých 25 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

novovytvorenej parcely, parc. č. KN C 1866/918 orná pôda s výmerou 49 m2, ktorá je vytvorená 

z parc. č. KN E 1846/13 orná pôda s výmerou 596 m2 zapísanej na LV č. 4743 podľa 

geometrického plánu úradne overeného Ing. Matejom Ambružom pod číslom G1-3/2025 dňa 

27. 01. 2025 Rožňava podľa § 9a, ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa podľa § 10, ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za 

cenu 1 225 euro. Prosím hlasujme.  
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Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/4 Ladislav Sztupák, Edelényska 1990/40, Rožňava - predaj 

pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Komisia finančná. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta. Tú cenu sme už schvaľovali 

na predchádzajúcom zasadnutí finančnej komisie. Je to 700 eur. A teda ak ma pamäť neklame, 

tak to bolo tiež 25 eur za m2. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, parcela 

parc. č. KN C 4420/18 zastavaná plocha a nádvorie s celkovou výmerou 28 m2 zapísaná na LV 

5321 pre Ladislava Sztupáka, bytom Edelényska 1990/40, 048 01 Rožňava, podľa § 9a ods. 15 

písm. f) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. a) 

a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 700 euro. Všetky náklady súvisiace s 

predajom bude znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 9, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/5 Slovak Telekom, a.s., Bajkalská 28, Bratislava - predĺženie 

prenájmu pozemkov mesta 

Otváram diskusiu. S fak... pán poslanec Kelecsényi komisia výstavby. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporučila schváliť MZ predĺženie prenájmu pozemku mesta na dobu určitú 

a to na dobu 5-tich rokov. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Pán poslanec Kuhn komisia finančná. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia sa stotožnila s odporúčaním komisie výstavby a tiež odporúča MZ schváliť 

predĺženie prenájmu pozemkov mesta na dobu 5 rokov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Niekto do diskusie? Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predĺženie prenájmu pozemkov mesta v k. ú. 

Rožňava na dobu určitú 5 rokov, zapísaných na LV 3001, časť s výmerou 8 m2 pre jedno 

telekomunikačné zariadenie z parcely č. KN C 875/1 zastavaná plocha a nádvorie s celkovou 

výmerou 8 953 m2 , z parcely č. KN C 875/165 zastavaná plocha a nádvorie s celkovou výmerou 

6 030 m2 , z parcely č. KN C 1774/24 zastavaná plocha a nádvorie s celkovou výmerou 24 970 

m2 a z parcely č. KN C 2081/13 zastavaná plocha a nádvorie s celkovou výmerou 7 051 m2 , 

pre Slovak Telekom, a.s., so sídlom Bajkalská 28, Rožňava, podľa § 9aa ods. 2 písm. c) 

138/1991 Zb. za cenu a podmienok dohodnutých Nájomnou zmluvou č. 462/2015 zo dňa 03. 

08. 2015 v znení jej dodatkov. Nech sa páči hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 
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Prejdeme k bodu rokovania č. 12/6 Marcela Rézmüvesová, Čučmianska 1346/28, Rožňava - 

prenájom pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Komisia výstavby. Nech sa páči pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby nedoporučuje MZ schválenie prenájmu predmetného pozemku. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Komisia finančná. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia sa stotožnila s názorom komisie výstavby a neodporúča MZ schváliť 

prenájom pozemku mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prenájom pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

zapísaného na LV 3001, časť s výmerou približne 24 m2 z parc. č. KN C 1023/1 zastavaná 

plocha a nádvorie s celkovou výmerou 4 021 m2, pre Marcelu Rézmüvesovú, bytom 

Čučmianska 1346/28, Rožňava, podľa § 9aa ods. 2 písm. c) 138/1991 Zb. za cenu podľa Zásad 

pre určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo 

vlastníctve mesta v sume 4,64 euro za m2 na rok, spolu vo výške 111 euro za rok. Prosím 

hlasujme. Sledujte chlapci. 

Za 0, proti 8 poslancov, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/7 Garáže Vargove pole, pri dopravnom ihrisku - zámena 

pozemkov 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Priznám sa úplne som nepochopil celý tento zámer. Či do určitej miery nevyťahujeme tŕň 

z niečej nohy a picháme do svojej. Či už sa nedalo toto urobiť v jednom kroku, že všetky strany 

by sa uzavreli dohodu. A prečo my potrebujeme s niekým zameniť pozemky, aby sme potom 

niekomu ponúkli na predaj. Toto, toto som tak nad tým len trošku zamýšľam. Ale keď poviete, 

že len takouto formou sa to dá spraviť tak ja zahlasujem. Len sa trošku zamýšľam nad tým. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predmetnú zámenu pozemkov. A asi vysvetlí to lepšie 

pán primátor. Môžem aj ja alebo kolega Kelecsényi z komisie výstavby. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak keď môžem nech sa páči pán poslanec vysvetli, lebo nebol som pritom. 

 

 

 



33 
 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

No neviem či sa to dá urobiť jednoduchšie, lebo, lebo potom keby sme to robili iným spôsobom 

tak by tam vlastne museli sa, si predávať tie pozemky navzájom. No nie lebo, lebo tam je to 

posunuté o jedno. Čiže, čiže ja kúpim, ja kúpim od jedného, predám druhému. Ten kúpi odo 

mňa, predá ďalšiemu akože. No takto sa spraví zámena a potom, potom sa predá, predá sa ten 

pozemok štandardným spôsobom ako predávame pozemky pod garáže. Akože taký bol 

pôvodne zámer toho, ktorý chcel kúpiť od nás ten pozemok. Len potom a zistilo, že, že je to 

celé poposúvané. Takže neviem, či sa to dá urobiť oveľa jednoduchšie. Podľa by to bolo zhruba 

rovnako. Akože máme, máme 2 zlé možnosti, alebo 2 komplikované možnosti pred sebou. 

Vybrali sme si, vybrali sme si túto. Ja v tom zase nevidím zásadný problém. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Do týchto pozemkových nevstupujem v žiadnom prípade. Mám plnú dôveru aj 

v komisii výstavby aj finančnú a samozrejme aj v, pri pánovi zástupcovi. Tak poprosím, keď. 

Len prečo sa rieši takto, keď ešte pán poslanec Balázs by chcel nejak. Alebo stačí pán poslanec 

Balázs? Dobre. Tak nič. Však tu nikto na tom nič nezarobí. Snažíme sa vysporiadať pozemky 

a urobiť poriadok v tých pozemkoch. Takže si myslím, že toto je asi gro toho celého. Nikto sa 

nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje nasledovnú zámenu pozemkov v k. ú. Rožňava: 

- pozemok, parc. č. KN C 2086/142 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 31 m2, zapísaný na 

LV č. 5273, bezodplatne pripadne v prospech mesta Rožňava, Šafárikova 499/29, Rožňava 

- pozemok, parc. č. KN C 2086/143 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 26 m2 , zapísaný 

na LV č. 3609, bezodplatne pripadne v prospech Mgr. Mariána Herška, bytom Mierová 288/9, 

Rožňava, 

- pozemok, parc. č. KN C 2086/144 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 28 m2, zapísaný na 

LV č. 2360, bezodplatne pripadne v prospech Simony Zatrochovej, bytom Dúhová 4150/5, 

Rožňava, 

- pozemok, parc. č. KN C 2086/145 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 32 m2, zapísaný na 

LV č. 3001, bezodplatne pripadne v prospech Vojtecha Tiszu a manželky Emílie Tiszovej, 

bytom Kyjevská 1897/13, Rožňava  

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa 

§10 ods. 11 písm. a), b) a d) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, bez finančnej náhrady za 

rozdiel vo výmere zamieňaných pozemkov. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/8 Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. Košice - 

zriadenie vecného bremena na pozemky mesta 

Otváram diskusiu. Komisia výstavby, pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporučila MZ zriadenie vecného bremena predmetných pozemkov. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. komisia finančná, pán Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ zriadenie vecného bremena na pozemky mesta v prospech 

VVS bezodplatne. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo V Rožňave schvaľuje zriadenie vecného bremena na pozemky mesta v 

k. ú. Rožňava, parcela parc. č. KN C 7358 zast. plocha s výmerou 2 386 m2 zapísaná LV č. 

5716 a parc. č. KN E 2397/1 zast. plocha s výmerou 19 877 m2 zapísaná na LV č. 4493 to 

strpieť umiestnenie inžinierskej siete a jej príslušenstva na slúžiacich pozemkoch, ako to bude 

zakreslené v geometrickom pláne, trpieť vstup a vjazd na slúžiace pozemky pri uložení, 

prevádzke, údržbe a opravách predmetnej inžinierskej siete, zdržať sa konania, ktoré by bránilo 

oprávnenému vo výkone jeho práv z vecného bremena v prospech Východoslovenskej 

vodárenskej spoločnosti, a.s., so sídlom Komenského 50, Košice, v rámci stavby IBV Rožňava 

pri Slovnafte, stavebný objekt SO 03.1.1 Rozšírenie splaškovej kanalizácie – gravitačná časť, 

bezodplatne z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 15 ods. 7 Zásad hospodárenia s 

majetkom mesta. Všetky náklady spojené so zriadením vecného bremena bude znášať žiadateľ. 

Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania lomeno, rýchly som už, 12/9 Slovenský rybársky zväz, Miestna 

organizácia Rožňava, Hviezdoslavova 366/4, Rožňava, pán JUDr. Ladislav Csákó a manž. Ing. 

Alica Csákóová, Hviezdoslavova 366/4, Rožňava - zmena uznesenia č. 189/2024 zo dňa 

30.12.2024 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť  zmenu uznesenia pričom teda ostáva v platnosti tá 

cena, ktorú sme navrhovali ešte, ešte keď bol pôvodný materiál zámena tak tam bola určená 

suma zase tých 25 eur za m2. Takže to ostáva v platnosti. Akurát teda nepôjde o zámenu, ale, 

ale teda predaj. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmenu uznesenia MZ č. 189/2024 zo dňa 

30.12.2024 nasledovne: schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku, časť s výmerou 

spresnenou geometrickým plánom cca 100 m2 vytvorený z parc. č. KN C 2038/5 zastavaná  

plocha a nádvorie s celkovou výmerou 115 m2 zapísanej na LV č. 3001 pre Slovenský rybársky 

zväz, Miestna organizácia Rožňava, so sídlom Hviezdoslavova 366/4, Rožňava, v 

spoluvlastníckom podiele 3/4, a pre JUDr. Ladislava Csákóa a manž. Ing. Alicu Csákóovú, 

bytom Hviezdoslavova 366/4, Rožňava, v spoluvlastníckom podiele 1/4, podľa § 9a ods. 15 

písm. f) zák.č.138/1991 Zb., z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. a) 

a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta za cenu 25 euro za m2. Všetky náklady súvisiace s 

predajom budú znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/10 Zrealizované práce a stanovenie výšky nájomného za 

užívanie nebytových priestorov v budove na Betliarskej ulici 2 v Rožňave 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram... áno?  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja som čakal najprv na kolegu, predsedu komisie výstavby. Ale teda... 
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p. primátor Michal Domik 

On nestíha ešte rolovať. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Poviem to, poviem to za nás oboch. Komisia výstavby odporúča schváliť predložený materiál. 

A finančná komisia tiež odporúča predložený materiál schváliť tak, ako je vlastne v návrhu 

uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie zrealizované práce v budove Kultúrno-

kreatívneho centra Kláštor na Betliarskej ulici 2 v Rožňave Občianskym združením Otvor 

dvore v hodnote 74 316,51 euro. Stanovuje výšku nájomného za užívanie nebytových 

priestorov v Budove na Betliarskej ul. 2 v Rožňave Občianskym združením otvor dvor za 

obdobie od 01. 01. 2023 do 31. 10. 2024 na 74 316,51 euro. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/11 Protokolárne odovzdanie hnuteľného majetku do správy 

Odpadových služieb mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť protokolárne odovzdanie hnuteľného majetku tak ako 

je to uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje protokolárne odovzdanie nasledovného 

hnuteľného majetku: nákladné vozidlá na zber komunálneho odpadu s príslušenstvom, spolu 5 

kusov v celkovej nadobúdacej hodnote 595 500 euro do správy Odpadových služieb mesta 

Rožňava s účinnosťou od 15. 04. 2025. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Majetko-právne záležitosti máme chvalabohu za sebou.  

Prejdeme k bodu rokovania č. 13 Správa z vykonania inventarizácie k 31. 12. 2024 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Touto  cestou sa chcem poďakovať všetkým zamestnancom úradu, 

ktorí sa podieľali na vykonaní inventarizácie v tomto roku za ich prácu. A konštatujem, že o rok 

nás to čaká spolu zas. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ zobrať na vedomie správu o vykonanej inventarizácii majetku 

a záväzkov, rozdielu majetku a záväzkov v roku 2024. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie správu o vykonanej inventarizácii majetku 

a záväzkov, rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2024. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 15 Mesto v pohybe OZ, Edelényska 48, 048 01 dakde mi zostalo 

visieť. Ďakujem. Pardon. Dobre. 

  

Prejdeme k bodu rokovania č. 14 Správa z vykonania inventarizácie za rok 2024.  

Odpadové služby? Nech sa páči. Počkajte bo mám, ja mám to isté. Mám chybu tu. Pardon. Tak 

som prečítal, tak som... Hej. Prečítané bolo. Nech sa páči pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ zobrať na vedomie správu o vykonanej inventarizácii majetku 

a záväzkov, rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2024 a odporúča MZ schváliť odpis majetku 

v správe odpadových služieb mesta Rožňava v zmysle inventarizačného zápisu ústrednej 

inventarizačnej komisie o výsledku inventarizácie majetku a záväzkov, rozdielu majetku, mám 

to na druhej strane, záväzkov k 31. 12. 2024. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie správu o vykonanej inventarizácii majetku 

a záväzkov, rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2024 a schvaľuje odpis majetku v správe 

Odpadových služieb mesta Rožňava v zmysle Inventarizačného zápisu ústrednej 

inventarizačnej komisie o výsledku inventarizácie majetku a záväzkov, rozdielu majetku a 

záväzkov k 31. 12. 2024. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Teraz prejdeme k bodu rokovania č. 15 Mesto v pohybe OZ, Edelényska 48, 048 01 Rožňava 

- bezplatná výpožička minigolfového ihriska a tenisového kurtu v areáli  Kúpaliska v Rožňave 

– konečné schválenie 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť výpožičku minigolfového ihriska a tenisového kurtu 

v areáli kúpaliska pre Mesto v pohybe OZ tak, ako je to uvedené v návrhu uznesenia. A ešte si 

teda dovolím jednu osobnú poznámku. V tomto prípade sa nezúčastním hlasovania tak ako som 

nehlasoval, alebo zdržal sa hlasovania na finančnej komisii z dôvodu, že by som mohol byť 

v konflikte záujmov, keďže v minulosti som prijal pozvanie členov OZ, aby som si tam s nimi 

zahral tenis. A keď s nimi opäť dostanem, od nich niekedy dostanem ešte takúto pozvánku 

zahrať si v tomto vymedzenom čase s nimi tenis tak ju rád prijmem. Takže z tohto dôvodu sa 

cítim byť v konflikte záujmov a, a teda nebudem hlasovať o tomto. Tak isto ako som 

nehlasoval, keď sme tento materiál prerokovávali prvý krát zhruba pred 6-timi týždňami. 



37 
 

Akurát vtedy som teda zabudol deklarovať, že teda nebudem hlasovať práve z tohto dôvodu. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Využijem, viete pomaličky končí zastupiteľstvo. Pán kolega ja si myslím, že strašne veľa ľudí 

vás volilo za poslanca. Možnože by radi počuli váš názor a kvôli takejto banalite, že vy, vy 

nevyjadríte svoj názor ako, ako poslanec MZ to by bolo čudné podľa mňa. Lebo, lebo toto určite 

nie je dôvod, aby vy ste sa zdržali hlasovania. Takže, takže ja by som bol rád.  

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím pána kuhna. Zapnite. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Na kúpalisku sme mali tenisové ihrisko, ktoré bolo dlhé roky využívané a aj sa oňho technické 

služby, alebo pracovníci technických služieb dlhé roky starali. Potom nejak tá starostlivosť 

o ten kurt upadla a teda antukový tenisový kurt si vyžaduje, vyžaduje neustálu starostlivosť. 

Takže, takže ten kurt spustol a nedalo sa tam hrať. Vyzeralo to jak, no nemôžem povedať 

záhradka, lebo rástla tam burina. A teda potom prišlo teda OZ, jeho členovia, s ponukou, že 

teda napísali žiadosť o grant, získali peniaze, zainvestovali aj tie peniaze z toho, z toho 

združenia, teda ktoré získali z toho grantu do rekonštrukcie. Zainvestovali tam aj, aj svoju, 

svoju prácu. Je to také niečo, niečo podobné možno jak, ako, ako keď máme participatívny 

rozpočet. Akurát tuná nepýtali peniaze od mesta, ale oni vlastne zohnali peniaze, zainvestovali 

do majetku mesta. Čiže dnes je funkčné tenisové ihrisko na kúpalisku, ktoré si väčšinu toho 

času keď je kúpalisko otvorené môžu, môžu ľudia prenajať, môžu si tam zahrať. Čiže, čiže je 

to pozitívne niečo, čo spravilo OZ. Ja budem veľmi rád, keď takýchto aktívnych OZ bude 

v Rožňave viacej aktívnych ľudí, ktorí niečo spravia. A akože dať im, dať im ako k dispozícii 

na vymedzený čas na hodiny je podľa mňa, podľa mňa správne. A keby som teda nebol 

v konflikte záujmov, tak by som hlasoval za. Ale teda, ja si, ja si teda užil som si, minulý rok 

nie, minulý rok bohužiaľ mi to neumožňovali rôzne okolnosti. Ale predminulý rok som tam bol 

viackrát si s nimi zahrať a hovorím, ak si na mňa tento rok spomenú, teraz to vyzerá akoby som 

ich vyzýval k tomu, aby si na mňa spomenuli, tak to prijmem. Čiže cítim sa potenciálne akože 

aj, aj do budúcna keď, keď by ma pozvali no tak by som musel povedať, že nie lebo som, však 

som hlasoval za. Takže tým, že sa zdržím, tak vlastne môžem potom prijať to pozvanie. 

A využijem teda ešte túto príležitosť aj k tomu hlasovaniu, čo ste tuná spomenuli, že, že 

futbalisti by nemali hlasovať o dotáciách pre futbal. Tak som sa nad tým zamyslel. No ja 

hrávam bedminton. A viete, keby sa o tých dotáciách hlasovalo jednotlivo hej, že ideme 

hlasovať o dotácii pre futbal, potom dotácii pre hokej, potom pre basketbal a potom, potom pre 

bedminton, tak by som sa zdržal hlasovania o bedmintone. Aj keď ja z toho veľmi neprofitujem, 

lebo, lebo ja tam chodím hrávať rekreačne v tie časy, keď klub má vyhradené časy. Tam proste 

sa zbierame, aby sme zaplatili to nájomné. Lebo my čo hráme bedminton tak, tak to nie je 

v čase, keď máme zadarmo. Zadarmo majú mládež hej. Mládež keď trénuje, tak oni majú 

zadarmo halu. My dospelí, keď si chodíme zahrať tak normálne platíme gymnáziu a jeden čas, 

jeden čas bol bedmintonový klub jediný, ktorý vlastne platil. Čiže to bol jediný príjem, ktorý 

gymnázium malo z haly. Čiže, čiže toto je, toto je moje nejaké prepojenie s klubom 

bedmintonovým. Nijakým spôsobom neprofitujem z toho. Ale napriek tomu, keďže, keďže som 

s nimi vo veľmi blízkom kontakte, s členmi klubu, s trénermi atď., s ľuďmi, ktorí hrávajú druhú 

ligu tak, tak by som sa zdržal hlasovania o dotáciách pretože, pretože by som to považoval za 
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potenciálny konflikt záujmov hej. Bolo by to férové. A potom by bolo oprávnené povedať, že 

dobre tak tí, čo ste tuná od futbalu tak vy nehlasujte a vy čo ste od, od basketbalu teda pokiaľ 

viem pán kolega vaše dieťa chodilo do jedného z týchto klubov. Čiže nepriamo benefitovalo. 

Tak, tak potom vy ste asi ani vy nemali hlasovať. Ale keď hlasujeme o dotáciách pre všetky 

kluby, no tak potom by to mohlo skončiť tým, že vlastne by skoro nikto nemohol hlasovať, 

lebo, lebo skoro každý z nás je nejakým spôsobom prepojený. Niekto, niekto robí trénera. 

Dobre ale, ale to je a je rozdielny, viete my sme futbalistom nepredávali žiadne pozemky. 

Aspoň teda nepamätám sa, že by sme tu predávali za nejakú, nejakú či komerčnú, či, či nejakú 

zvýhodnenú cenu pozemky futbalistom. Hej a potom by sme mohli hovoriť, že tak počúvajte, 

ale tak vy tuná získate nejaký majetok, tak by ste nemali hlasovať. Ale, ale to nie je, to nie je 

o tom, že sme tu futbalistom, alebo basketbalistom, alebo bedmintonistom predali nejaký 

pozemok. A dotácie sa schvaľujú amblok, teda pre všetky kluby. Čiže, čiže keď hlasujem za 

tak hlasujem nielen za bedmintonistov, ale aj za futbalistov, basketbalistov. Takže v tom, v tom 

nevidím ako, ako konflikt záujmov. To je, to je ten rozdiel hej. Hlasovanie o... a ja si myslím, 

že v tomto prípade ako keďže pán kolega Beke povedal, že nemá žiadnu funkciu, teda nie je 

ani štatutár, ani v nejakej správnej rade tak v tom prípade nie je v konflikte záujmov. Ale, ale 

nečudujem sa, že teda pán Drengubiak tu nastolil, lebo, lebo vedeli sme, že je aktívny a nevedeli 

sme teda či má nejakú funkciu alebo nemá funkciu. Čiže tá otázka bola legitímna. Aj tá 

odpoveď, že teda keďže nemá funkciu, tak nie je v konflikte záujmov. To je podľa mňa úplne 

legitímna a veľmi slušná diskusia, ktorá tu prebehla, kde sme si vyjasnili tie veci a ja som 

považoval za, za slušné sa vyjadriť, že teda nebudem hlasovať o, vraciame sa k bodu zase, ktorý 

vlastne prerokovávame, že sa cítim v istom konflikte záujmov a preto som sa ja osobne 

rozhodol, že nebudem hlasovať. To je všetko. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Dúfam, že ste spokojný s mojou odpoveďou. 

 

p. primátor Michal Domik 

Podľa, podľa. Poprosím ešte moment. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
... obyvateľ mesta, občan poslanec a v prvom rade človek. A presne na toto by som chcel 

apelovať, že, že možno keď poslanec si zahrá hodinu a pol tenis tak nie je dôvod, aby nehlasoval 

na MZ. Keby ste tam možno cestoval ich lietadlom tak už, už dajme tomu. Takže v prvom rade 

sme ľudia. A, a toto je tak malé mesto a ja mám tak veľa rokov, že, že, že by som pri 80% 

prípadov nemohol tuná hlasovať, lebo s každým sa dajakou formou do určitej miery človek už 

stretol, rozprával alebo niečo. Takže buďme v prvom rade ľudia a, a, a pozerajme sa na tieto 

veci s nadhľadom. Takže príjemný zvyšok dňa. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Ja som sa už aj stratil čo vlastne my odsúhlasujeme. Pozerám tieto témy. 

Ešte som neprečítal návrh. Úplne, že kde ste až zašli. Dobre. Dobre. Takže sme pri bode 

rokovania č. 15. Dobre. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Už som 

čítal? Bo už ani neviem. Trošku.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje bezplatnú výpožičku minigolfového ihriska 

a tenisového kurtu v areáli Kúpaliska v Rožňave pre Mesto v pohybe  OZ so sídlom Edelényska 

48, 048 01 Rožňava podľa ustanovenia § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 



39 
 

obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa na dobu určitú, a to na roky 2025 až 2027 - počas 

letnej sezóny v mesiacoch júl a august, v rozsahu 90 hodín, v čase od 16.30 hod. do 18.00 hod 

v zmysle čl. 4 ods. 8 písm. c) zásad hospodárenia s majetkom mesta z dôvodu: nájmu, 

výpožičky nehnuteľností podporujúce všeobecne akceptovateľný verejnoprospešný účel. 

Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Ďalším bodom programu dnešného zasadnutia MZ sú Podnety pre hlavnú kontrolórku 

Nech sa páči otváram diskusiu k tomuto bodu.  Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram 

diskusiu, čo ma taktiež teší. 

 

Posledným bodom dnešného zastupiteľstva je Diskusia 

Nech sa páči páni poslanci, otváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ja sa ešte v krátkosti vrátim k zavádzaniu parkovacej politiky v meste 

Rožňava. Určite si obyvatelia na sídlisku Juh v zóne D všimli, že od 17. marca 2025 boli 

spustené vyhradené parkovacie miesta pre konkrétnych žiadateľov. Celkovo ide približne o 150 

parkovacích miest v prvom kole, ktoré boli pridelené. Stále je možnosť sa prihlásiť v druhom 

kole. Už tak urobilo mnoho obyvateľov tohto sídliska. Máme viac ako 100 žiadostí v druhom 

kole. Táto možnosť je zatiaľ do konca marca s tým, že vtedy, keď to uzavrieme postupne 

budeme prideľovať tieto miesta. Áno sú lokality, kde ten záujem je menší, sú lokality, kde je 

ten záujem väčší. Ako budeme prideľovať samozrejme zohráva úlohu aj to v akom poradí sa 

prihlasovali títo žiadatelia. To znamená, že  tam kde bol veľký záujem a tí, tie žiadosti postupne 

prichádzali tak vyhovieme tým, ktorí si skôr požiadali. Tak ako som spomínal aj na minulom 

zastupiteľstve, všetky žiadosti posudzujme aj podľa toho, aby čo najbližšie mali k tomu 

bytovému domu kde bývajú títo žiadatelia. Tak isto chcem poďakovať technickým službám za 

to, že ešte stále prebiehajú dolaďovania jednotlivých parkovísk, kde si to vyžaduje nevyhnutné 

technické úpravy, alebo opravy. Ešte stále budú prebiehať. Tak isto bude prebiehať aj značenie 

vodorovného dopravného značenia nakoľko poveternostné podmienky doteraz nedovoľovali 

v zimnom období všetko dokončiť to, kde ešte bolo treba nejaké zmeny urobiť. Veľké ďakujem 

aj pre MsP, ktorá dohliada na zavádzanie týchto pravidiel. Odboru výstavby, ktorý sa podieľali 

či už na prideľovaní, ale aj na dolaďovaní všetkých, všetkých požiadaviek, možno reklamácií 

obyvateľov. Ale veľké ďakujem aj obyvateľom sídliska Juh a vlastne aj všetkých ostatných 

obyvateľov mesta, kde naozaj musím povedať a zaznelo to tu aj skôr, že obyvatelia sú 

disciplinovaní a dodržujú tie pravidlá, ktoré sme si nastavili. Ešte v súčasnej dobe samozrejme 

sa môžu drobnosti vyskytnúť, ale verím, že takýmto spôsobom vychytáme všetky muchy, ako 

sa povie, v tejto parkovacej politike a budeme môcť pokračovať ďalej. Zaznievajú stále otázky, 

sa opakujú a dostali sa aj ku mne, že čo s tými finančnými prostriedkami. Áno tieto finančné 

prostriedky sa používajú len na parkovaciu politiku a na budovanie. Využijú sa na úpravy napr. 

terás tých existujúcich parkovacích plôch, na dopravné značenie a na úpravu existujúcich 

parkovacích plôch, výstavbu. Následne sa použijú na výstavbu nových parkovacích plôch 

v meste Rožňava. Čiže na žiadny iný účel nemôžu byť tieto prostriedky využité a finančný 

odbor vedie presne vlastne účtovníctvo čo sa vyzbieralo z tejto parkovacej politiky a na čo boli 

tieto prostriedky použité. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Podobne sa pripájam k všetkým tým vymenovaným inštitúciám, ktoré 

tu boli, ale aj všetky, čo pracujú pre mesto, všetky odbory, všetky si myslím naše organizácie 

pracujú naplno. To aby to mesto bolo krajšie. K tým peniazom budeme musieť urobiť verejné 
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obstarávanie na tie parkoviská a samozrejme značenia a komplet na to, aby tie parkoviská 

vyzerali krajšie, lepšie, aby ľudia videli, že áno tí ľudia, ktorí zaplatili za to parkovanie, dali 

peniaze a ešte tento rok uvidia ten veľký rozdiel ako to bolo v roku 2024 a v roku 2025. Aj keby 

sme nemali porovnávať. Stále to porovnávame. Aj sebakritický sme aj proti sebe alebo voči 

sebe, že áno robíme veľa, ale môžeme robiť ešte viac. Takže všetkým organizáciám a všetkým 

vedúcim odborom chcem sa taktiež poďakovať aj ja. Nech sa páči diskusia je otvorená. Tak 

nik... Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Chcel som to na záver, ale pán Beke ma predbehol. Takže v mene stolnotenisového klubu 

Geológ Rožňava vás srdečne pozývam na piatočný zápas o 18-tej hodine. Jedná sa 

o štvrťfinálový zápas či semifinálový zápas medzi družstvami Rožňava a Čadca. Takže na 

zápasy vedieme 1:0. V tomto prípade v piatok sa rozhodne takže, keď zvíťazíme tak hráme 

extraligové finále v Rožňave v prítomnosti kamier a televízie. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

To aby nebol dôvod kvôli tomu. Ďakujeme veľmi pekne za pozvanie a držíme palce. 

A samozrejme aj tam je veľká vďaka štatutárom a všetkým ľuďom, ktorí pracujú na tom, aby 

aj touto formou vlastne dali do povedomia naše mesto. Takže držím palce. Pán poslanec Beke 

nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Pri, pri tom bode ako len zvolenia redakčnej rady Rožňavských novín 

som zabudol povedať, takže, takže teraz to ako len poviem, že gratulujem novej redakčnej rade 

Rožňavských novín. Dúfam, že nová redakčná rada prehodnotí vzhľad Rožňavských novín a či 

je správne zašiť čelnú stranu novín vydaných v maďarskom jazyku do vnútra novín alebo by 

bolo vhodné zmeniť prvú stranu novín v takom znení, že pod samotným názvom Rožňavské 

noviny by bol napísaný aj Rozsnyói újság, aby každému kto zoberie noviny do rúk bolo zrejmé, 

že je to produkt dvojjazyčný. No a keďže zajtra je Deň učiteľov, tak prajem všetkým učiteľom 

hodne zdravia ako aj veľa úspechov a najmä nervov. Nakoľko byť učiteľom v dnešnej dobe nie 

je závidenia hodné. Évek óta a március huszonnyolcadika a tanítók napja, így minden tanítónak 

kívánok jó erót, egészséget, kitartást és fóleg, fóleg azért, mert ma napság nem konyú tanítónak 

lenni. Köszönöm szépen. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Trošku ste ma predbehli samozrejme ako, ale dobre. Každý má. Nikto 

sa nehlási do diskusie. Tak ja vás ešte trošku. Samozrejme zajtra majú naši učitelia, ale nielen 

učitelia, či nie len pedagógovia, ale aj nepedagogickí zamestnanci, musíme si aj ich vážiť, 

sviatok. Veľký sviatok. Aj keď sa to volá, že Deň učiteľov, ale všetkým ľuďom, ktorí pomáhajú 

a vytvárajú prostredie pre naše detičky, aby boli šikovné, úspešné, usmievavé, spokojné 

a hlavne aby nám rodičom robili radosť tak veľké ďakujem patrí k zajtrajšiemu dňu Deň 

učiteľov. Takže aj z mojej pozície sa chcem všetkým učiteľom, ale aj nepedagogickým 

zamestnancom poďakovať za ich prácu. Nie je to ľahká práca ako bolo povedané. Teraz vás 

trošku prekvapím pán Beke. Idú aj veľkonočné sviatky. To ste zabudli. A nebudeme mať 

zastupiteľstvo takže všetkým prajem tak isto krásne veľkonočné sviatky. Boldog húsvéti 

unnepekte kívánok, magyarúl is meg mondom, remélem magyarúl mondtam. Takže aj po 

maďarsky. Takže aj krásne veľkonočné sviatky prajem všetkým Rožňavčanom, ale nie len 

Rožňavčanom. Všetkým ľuďom na zemi. A nakoľko týmto program dnešného MZ sme 

vyčerpali ďakujem všetkým vám za pozornosť. Všetkým  prajem ešte, dneska sme to stihli 
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12:07, dobrú chuť k obedu páni poslanci a samozrejme ešte krásny deň všetkým našim 

občanom. Ďakujem veľmi pekne. 
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